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Javno občinsko glasilo Kopitarjev glas je vpisano v razvid medi-

jev pri Ministrstvu za kulturo Republike Slovenije pod zaporedno 

številko 462. – Izdajatelj: Občina Vodice, Kopitarjev trg 1, Vodice 

– Glasilo prejemajo vsa gospodinjstva v občini brezplačno.

Izhaja mesečno v 1450 izvodih. – Odgovorna urednica: 
Monika Kubelj – Uredniški odbor: Franc Kmetič, Natalija 
Rus, Mojca Ločniškar, Cveto Vrbovšek in Alenka Jereb – 
Lektor: Alenka Peteršič – Oblikovanje: Janez Hočevar 
– Fotografije: Rok Štupar in ostali – Tisk: Kubelj, d.o.o. – 
Datum natisa: junij 2012 – Naslov uredništva: Kopitarjev 
trg 1, 1217 Vodice – elektronski naslov: kopitar.vodice@
siol.net ali monika.kubelj@gmail.com. 
Javno občinsko glasilo Kopitarjev glas na medmrežju: 
www.vodice.si.

Sporočilo bralcem:
Odgovorna urednica si pridržuje pravico do objave ali neobjave, 
krajšanja, povze manja ali delnega objavljanja nena ročenih pri-
spevkov v skladu s pro storskimi mož nos tmi. Izjema so odgovori 
in po prav ki objavljenih informacij, ki bi lahko priza deli posame-
znikovo pravico ali interes, kot to določa zakon.
Vsi prispevki morajo biti opremljeni s polnim imenom in naslo-
vom odgovorne fizične osebe (tudi v primeru institucij, organiza-
cij, strank, društev ipd.) ter po možnosti s telefonsko številko, na 
kateri je mogoče preveriti avtentičnost avtorja.
Zaradi različnih datumov izida bomo vaše prispevke objavili koli-
kor hitro bo mogoče.

Čiščenje greznic ima na podeželju več manevrske-
ga prostora, zato je tudi bolj problematično kot v 
mestih, kjer so vsi povezani na pretočne greznice. 
Saj vemo – vsi malo zamižimo na eno oko, čeprav 
vemo, da se greznica spušča po travnikih, v bližino 
njiv, v kanale ali potoke. Pa čeprav je to prepoveda-
no. Vse bolj pa se bliža leto 2017, ko bodo morale 
biti stvari precej bolj urejene. Govorim o malih bio-
loških čistilnih napravah, za katere se odloči vedno 
več gospodinjstev, malo zaradi predpisov, saj bodo 
morale vse pretočne greznice iz uporabe najpozne-
je leta 2017, malo pa tudi zaradi stroškov, ki so pri 
vgradnji in zlasti uporabi manjši kot pri triprekatni 
neprepustni greznici. Biološke čistilne naprave de-
lujejo z mikroorganizmi, ki tudi v naravi razgrajuje-
jo nečistoče, le da je v čistilnih napravah vsega več, 
tako hrane, zraka kot vode, zato proces razgradnje 
poteka precej hitreje. Proizvajalci in prodajalci sku-
paj z napravo dostavijo zakonsko predpisano doku-
mentacijo, s katero se lastnik oglasi na komunalnem 
podjetju, ki čistilno napravo prevzame v obratova-
nje. Na voljo jih imate že precej, saj pravijo, da je to 
nujni del prihodnosti. Ko boste imeli čistilno napra-
vo, jo bodo prišli s komunalnega podjetja redno či-
stit (pod nadzorom), za kar boste morali seveda pla-
čati. Spet dodaten strošek torej. Nekatere občine že 
subvencionirajo nakup take čistilne naprave. Bodite 
pozorni tudi na kakšen razpis za nepovratna sred-
stva ali ugodna posojila za ekološke projekte. Kakor 
koli že …, zdi se mi, da je miselnost ljudi tista, ki jo 
bo najtežje spremeniti.

Monika Kubelj
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Občina Vodice
Sprejemna pisarna: 
vsak delovni dan od 8. do 17. ure. 
E: sprejemna@vodice.si, T: 01 833 26 10. 
Občinska uprava: 
ponedeljek in petek od 10. do 12. ure, 
v sredo od 10. do 12. ure in od 14. do 17. ure. 
Sporočanje okvar na omrežju javne razsvetlja-
ve: vsak delovni dan med 8. in 15. uro, 
T: 01 833 26 15 ali 01 833 26 10.

Upravna enota
UE Ljubljana, sektor za upravne notranje za-
deve, Krajevni urad Vodice: T: 01 833 23 00. 
Uradne ure: 
od 2. 7. 2012 do 31. 8. 2012
ob sredah med 8. in 12. ter 13. in 17. uro.

Javno podjetje Komunala
Vodice, d.o.o.
Poslovanje s strankami: T: 01 833 25 00, uradne 
ure v prostorih javnega podjetja (dom krajanov, Utik 1), 
ob ponedeljkih in petkih med 9. in 12. uro, ob sredah 
med 9. in 12. ter 14. in 17. uro.
Dežurna terenska služba: M: 051 622 282.

Medobčinski inšpektorat
Uradne ure na sedežu inšpektorata, Mengeška cesta 9, 
Trzin vsak ponedeljek in sredo med 9. in 11. uro; 
v prostorih Občine Vodice vsak ponedeljek 
med 9. in 11. uro.
po predhodnem dogovoru na T: 01 564 47 20.

Osnovna šola Vodice
Ob šoli 2, 1217 Vodice, 
T: 01 833 25 11 in 01 832 41 95. 
E: projekt2.osljvo@guest.arnes.si

Vrtec Vodice
Na vzgojiteljice se lahko obrnete na E: vodice@
vrtec-vodice.si.
Poslovalni čas: vrtec Škratek Svit Vodice: 5.45-17., 
enota Skaručna: 6.30-16.15 in enota Utik: 6.30-16.30.

Knjižnica Vodice
Škofjeloška 7, 1217 Vodice
T: 01 832 33 66, E: masa.uran@lj-siska.sik.si
Delovni čas: 
PON: med 12. in 18.
TOR: med 12. in 18.
SRE: med 13. 30 in 19. 30
PET: med 12. in 18. uro

 
Začasni zbirni center za ločeno 
zbiranje odpadkov
Lokacija: pri čistilni napravi Vodice (dostop s Kamni-
ške ceste ali ceste Vodice–Bukovica); 
 vsako delovno soboto, od 9. do 12. ure - vse leto;
 vsako delovno sredo, od 17. do 19. ure  - maj, junij, julij, 
avgust in september.

ENSVET – brezplačno energet-
sko svetovanje za občane
Lokacija: občinska sejna soba nad pošto v Vodicah. 
Naročanje strank vsak delovni dan med 8. in 15. uro na 
T: 01 833 26 10 (sprejemna pisarna Občine Vodice). 
Uradne ure: po dogovoru s svetovalcem.

Pošta Vodice
Delovni čas: od ponedeljka do petka, od 8. do 11.30. in 
od 14.30. do 18. ure. Ob sobotah odprto od 8. do 11. ure. 
T: 01 834 51 70.

Zemeljski plin - Petrol d.d.
Informacijska pisarna Vodice: uradne ure v pro-
storih občinske sejne sobe nad pošto v Vodicah in sicer 
vsako sredo med 18.30 in 19.30 uro (vodja informacij-
ske pisarne Boštjan Zupančič. 
T: 01 471 44 90, M: 041 577 813).

Zavod za gozdove Slovenije
Območna enota Ljubljana, Krajevna enota 
Ljubljana, Revir Vodice: uradne ure v prostorih 
občinske sejne sobe nad pošto v Vodicah in sicer vsak 
četrtek med 7. in 9. uro
(revirna gozdarka Nina Iveta), M: 041 657 224.

Kmetijska svetovalna služba
Uradne ure kmetijskega svetovalca za področje občine 
Vodice, Primoža Ločniškarja, so vsako sredo  od  9. do 
13. ure v Zadrugi Vodice; ter vsak torek in četrtek od 
8. do 11. ure v prostorih kmetijske svetovalne službe v 
Medvodah (Cesta ob Sori 11). 
M: 041 310 182.

Elektro Ljubljana, d.d. 
Sporočanje okvar na omrežju: T: 01 230 40 02
Informacijska pisarna DE Ljubljana okolica
Podrečje 48, Domžale
T: 01 230 47 00
Delovni čas informacijske pisarne: pon. in pet. med 8. 
in 12. uro, sre. med 12. in 16. uro
Nadzorništvo Kamnik
Ulica Kamniško- zasavskega odreda 6a, Kamnik
T: 01 230 47 60
Dežurna terenska služba: M: 041 645 035

Telekom Slovenije
Prijava napak in tehnična pomoč T: 080 10 00.

Hišni imenik
Dimnikarska služba 
Dimnikarstvo, Uroš Verač s.p.
M: 041 529 563

Lekarna
Lekarna Komenda, podružnica Vodice
Delovni čas: ob ponedeljkih in sredah od 13. do 19. 
ure, ostale dni od 8. do 13. ure ter od 16. do 19. ure.
Ob sobotah so odprti od 8. do 12. ure. T: 01 832 43 20.

Patronažna služba
Višji medicinski sestri Majdo Podgoršek in Marijo Čuk 
dobite vsak delavnik med 7. in 9. uro v zdravstvenem 
domu
T: 01 833 22 36.

Pomoč na domu
Več informacij o pomoči na domu dobite med uradni-
mi urami, to je prvo in tretjo sredo v mesecu, od 16. do 
17. ure v sejni sobi Občine Vodice. Izvajalec storitve je 
Comett, Zavod za pomoč in nego na domu.
T: 01 244 31 05.

Splošna ambulanta
Dr. Dragan Grujičić
T: 01 832 40 88 in 01 471 44 90
Delovni čas: 
PON in SRE od 13. do 17.30
TOR, ČET in PET od 7. do 12.30. ure.

Zobozdravstvena ordinacija
Leopoldina Kranjec dr. dent. med. ,
T: 01 832 42 93
Delovni čas: 
PON   12. – 17. 30
TOR   7. – 13.
SRE   12. – 17.30
ČET   7. – 13.
PET  7. – 11. 30 ure

Barbara Ražen s.p., dr. dent. med.
T: 01 832 35 44
Delovni čas:
PON 13. – 19.
TOR 8. – 13.30
SRE 12.30. – 18.30
ČET 8. – 13.
PET 7. – 12. ure

Zavetišče za živali
Občina Vodice ima z zavetiščem na Horjulu podpisano 
pogodbo o sodelovanju. Če želite pomagati prostoži-
večim živalim in ne veste na koga se obrniti, poskusite 
tule: info@zavetisce-horjul.net ali 051 30 44 35 (Po-
lona).
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Spoštovane občanke
in spoštovani občani!
Pred nami so prijetni dnevi, 
končuje se šolsko leto in učenci, 
dijaki ter študentje se že veseli-
jo zasluženih poletnih počitnic. 
Poletje nam vedno znova prina-
ša obilo novih doživetij, veselja 
in nekaj zanimivih ter umirjenih 
dni, ko se zaposleni upravičeno 
in zasluženo umaknemo, da si 
naberemo novih moči za delo, 
ki nas čaka v prihodnosti. Naši 
učenci pa si bodo poletje krajšali 
z vsakoletnimi kratkočasnicami. 
Letos bodo še posebno zanimi-
ve, saj potekajo na različnih kra-
jih naše lepe občine. 

Na občini nas čaka naporno 
poletje, ki bo namenjeno pred-
vsem dokončanju zastavljenih 
projektov. Končno smo uspeli 
prepričati upravljavca državnih 
cest, da jih ustrezno sanira in 
uredi. Brez pomoči Romana Čer-
nivca in zaposlenih v upravi to še 
ne bi bilo izvedeno. Tako kot smo 
že lani, bomo tudi letos načrtno 
opravili večja operativna dela v 
juliju in avgustu. Takrat je večina 
občanov odsotna, prometa je 
manj in obnovitvena dela zato 
potekajo hitreje ter so bistveno 
manj moteča za okolico. 

Moteče pa je bilo tudi delo 
v občinskem svetu, ki je bil s 
sklepom sodišča že kar trikrat 
razveljavljen zaradi pritožbe ne-
potrjenega mandata gospoda 
Černivca. Po mojem mnenju in 
razumevanju zakona o lokalnih 
volitvah ima pritožnik tudi prav, 
zato smo zavestno odločitve 
o spornih mandatih prepusti-
li sodišču, a so do sedaj žal še 
vedno brez epiloga. Lista Nove 
Slovenije z gospodom Kokaljem 

na čelu je v Kopitarjevem glasu 
v članku zapisala kar nekaj ne-
resnic in obtožb na moj račun. 
Tem zapisom NSi in brezplo-
dnim namigovanjem odločno 
nasprotujem. Zapisana dejstva 
so v nasprotju s pravo resnico. 
Stalno iskati dlako v jajcu in biti 
bolj papeški od papeža je sedaj 
že stalna praksa političnega de-
lovanja omenjene skupine, ki žal 
ne deluje v odborih. Če bi sode-
lovali, bi vedeli, da se vsi skupaj 
s svetniki in odborniki resnično 
trudimo, da bi občino popeljali 
ob bok bolj razvitim, in to nam 
do sedaj tudi uspeva. Žal se je 
gospod Kokalj že vnaprej politič-
no odločil, da kandidat z njego-
ve liste, ki je prejel največ glasov 
v 2. volilni enoti, ni bil potrjen za 
svetnika naše občine, in ob tem 
zamolčal, da je zakon o lokalnih 
volitvah slab in nelogičen. Sodi-
šču smo tudi eksplicitno naročili, 
da v sodbi vsebinsko odloča, a 
smo od istega sodišča prejeli že 
tri sodbe, ki so si bile med seboj 
v popolnem nasprotju. Toliko o 
slovenski zakonodaji in o naših 
sodiščih. 

Naj pa jasno povem še to, da je 
Občina Vodice do sedaj opravlja-
la vse naloge brez večjih težav in 
da ni imela nikakršnih drama-
tičnih posledic zaradi odločitve 
sodišča, razen nekaj nezadovolj-
stva prej omenjenih svetnikov, ki 
jih motijo resnično tudi malenko-
sti, kot je na primer izgovorjava 
slovenskega jezika v občinskem 
svetu gospoda svetnika Alfireva, 
ki mimogrede po moji skromni 
presoji sploh ni moteč in je v ce-
loti razumljiv vsem svetnikom. 
Sam sem prepričan, da občinski 

svet deluje dobro, na nivoju, de-
mokratično in v interesu občine. 
Glede delovanja občinske upra-
ve in komunalnega podjetja pa 
sem na prejšnji seji napovedal 
tudi reorganizacijo, ki bo izvede-
na do konca letošnjega leta.

Glede na izjemno omejena fi-
nančna sredstva naše občine, 
bomo žal v tem letu v občini in-
vestirali bistveno manj kot lani. 
Naj vas spomnim, da smo lani 
dokončali sanacijo in obnovo 
skoraj dva tisoč kvadratnih me-
trov šolskih notranjih in delo-
ma zunanjih površin ter v celoti 
zgradili moderno infrastrukturo 
za zgornji del vasi Polje in v ob-
močju OPPN Polje. Obe investi-
ciji skupaj v vrednosti 1,5 mili-
jona evrov smo do ene polovice 
poplačali v lanskem letu, druga 
polovica pa bo dokončno popla-
čana letos. Do sedaj smo z do-
brim in skrbnim načrtovanjem 
izvedbe letošnjega proračuna 
še nekako likvidnostno vzdržni, 
je pa res, da smo zato določe-
ne aktivnosti morali zadržati in 
da jih bomo opravili šele proti 
koncu leta. Vse z namenom, da 
se finančna sredstva zagotovijo 
najprej za najnujnejše obvezno-
sti, ki jih mora občina zakonsko 
izvrševati.
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Glavna investicijska projekta 
v tem letu sta samo dva. Prvi je 
namenjen menjavi azbestnih 
cevi na trasi ob cesti Habe–Mar-
tink. Dela naj bi začeli opravljati 
avgusta, ker pa za letos denarja 
ne bo, da bi lahko sočasno ob-
novili še izjemno slabo in ne-
varno cesto, bomo le-to pred-
videli za naslednje leto. Drugi 
večji projekt je začetek gradnje 
fekalne in meteorne kanaliza-
cije v območju OPPN Lokarje. 
Seveda bomo poleg naštetega 
v Vodicah priklopili na kanaliza-
cijo še vse hiše, pri katerih je za 
to že izpolnjen pogoj. Poskrbeli 
bomo tudi za varnost v cestnem 
prometu, tako da bomo opravili 
najnujnejša vzdrževalna dela na 
cestah, obžagali veje, grmovja 
in drevesa na odsekih, kjer je to 
nujno potrebno, in sočasno ob-
novili občinske zgradbe v Vodi-
cah, Skaručni in Utiku ter na njih 
opravili vsa najnujnejša dela.

Pospešeno izvajamo aktivno-
sti za pridobitev gradbenih 
dovoljenj za razvojne projek-
te, za širitev parkirišča ob šoli 
in vrtcu, širitev kuhinje in dveh 

oddelkov v vrtcu, povezovalni 
fekalni kanal C0 od Skaručne do 
Ljubljane ter fekalno kanalizacijo 
po stranskih ulicah v Utiku in Bu-
kovici. Pripravljamo tudi ustre-
zno dokumentacijo za izvedbo 
javnega arhitekturnega natečaja 
za ureditev središča Vodic. Prej-
šnji teden pa smo končno prejeli 
soglasje pristojnega ministra na 
našo skupno vlogo za uvedbo 
integrirane mestne in prime-
stne avtobusne linije LPP, ki bo 
za našo občino in naše občane 
brez dvoma največja pridobitev 
v letošnjem letu. Hkrati izvajamo 
resne pritiske tudi na državo, da 
začne odkupe zemljišč za novo 
obvozno cesto in pripravljamo 
razpis za izvedbo komasacije 
kmetijskih zemljišč med Vodica-
mi in Skaručno. 

Pripravljamo tudi vse potreb-
no za jesensko občinsko prazno-
vanje. Občinske prireditve bodo, 
kot je sedaj že v praksi, v krajšem 
časovnem okvirju. Odločili smo 
se, da bomo glavnino občinskih 
praznovanj skupaj z društvi or-
ganizirali in končali vse v enem 
podaljšanem tednu. Krajši okvir 

prireditev je načrtovan pred-
vsem zaradi finančnega razloga 
in le-to so občinski svetniki tudi 
predlagali ter potrdili v prora-
čunu. Sočasno pripravljamo 
tudi spremembe proračuna za 
letošnje leto. Skratka, smo zelo 
aktivni in želimo si, da čim prej 
dosežemo zastavljene cilje.

Spoštovani, iskreno vam če-
stitam ob dnevu državnosti! 
Slovenija letos praznuje 21. oble-
tnico, naša vodiška godba pa 
praznuje častitljivo 90. obletni-
co delovanja, zato bomo v Vo-
dicah skupaj praznovali v čast 
Sloveniji in v čast Godbi Vodice. 
Vabim vas, da se nam pridružite 
v soboto, 23. junija 2012, ob 18. 
uri v Vodicah pod lipami in sku-
paj bomo nazdravili Sloveniji ter 
Godbi Vodice. Drugim, ki vas bo 
pot že zanesla na dopustovanje, 
pa želim vesele, sproščene in pri-
jetne poletne dni. 

Aco Šuštar
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Svetniki so sprejeli nekaj odlokov, povezanih z oskrbo z vodo in urejanjem odpadkov. Seznanili 
so se z občinskim zaključnim računom in finančnim poročilom Javnega podjetja (JP) Komunala 
Vodice ter ju tudi sprejeli. Svoje poročilo o delovanju v lanskem letu pa je predstavila tudi vodja 
Medobčinskega inšpektorata in redarstva občin Trzin, Komenda, Lukovica, Mengeš, Moravče in 
Vodice.

17. redna seja občinskega sveta

Letno poročilo
redarske službe

Pred šestimi leti so ustanovi-
li medobčinski inšpektorat, ki 
deluje na območju občin Trzin, 
Komenda, Lukovica, Mengeš, 
Moravče in Vodice. Kot je pred 
svetniki pojasnila vodja inšpek-
torata in redarstva Irena Karč-
nik, so ceste in promet v naši 
občini še vedno težava. To se je 
še dodatno pokazalo lani, ko so 
redarji na podlagi nove zako-
nodaje začeli izvajati tudi nove 
naloge − ena takih je meritev 
hitrosti. Iz podrobnega poročila 
je razvidno, da je bilo lani skupaj 
v vseh omenjenih občinah 124 
primerov, ki sodijo med prijave, 
pritožbe in druge vloge o zazna-
nih kršitvah, največ v Vodicah in 
Komendi. Na našem območju so 
se lani inšpektorji ukvarjali z 52 
primeri oziroma nadzori (25 pri-
merov je bilo povezanih s cesto, 
deset pa z živo mejo). Iz pregle-
dnice v poročilu je razvidno, da 
je bilo v Vodicah opravljenih naj-
več inšpekcijskih nadzorov, zato 
je bilo tudi največ rešenih. Ugo-
tovljeno je bilo, da je v Vodicah 
potreben poostren nadzor mi-
rujočega prometa, predvsem na 
Kopitarjevem trgu, na območju 
avtobusnih postajališč in pločni-
kov na Kamniški ter na parkirišču 
pri pokopališču ter osnovni šoli. 
Odhodki te službe so bili v okvi-
rih plana, vodja pa je predstavila 
tudi finančni načrt za leti 2012 in 
2013.  Svetnik Marjan Podgoršek 
je predlagal, naj inšpektorji, ki z 
radarjem merijo hitrost, izbirajo 
take lokacije, ki v resnici predsta-
vljajo nevarne cestne odseke, in 

ne na primer avtobusne postaje 
v Skaručni. Anton Kosec je med-
občinski inšpektorat kot medob-
činski organ (za delovanje kate-
rega država refundira določena 
sredstva) ocenil za eno od naj-
boljših odločitev naše občine, saj 
zanjo predstavlja precejšnjo po-
cenitev. Zavzel se je, da bi se še 
druge občinske službe povezale 
kot ta medobčinski organ. Vod-
ji inšpektorata pa se je zahvalil 
tudi za dodatno sodelovanje v 
Svetu za preventivo in vzgojo v 
cestnem prometu. Župan se je 
razveselil dobrega sodelovanja, 
glede lociranja radarjev za merje-
nje hitrosti pa pojasnil, da so bili 
postavljeni na najbolj kritičnih 
odsekih ob šoli, vrtcu in podob-
no sporazumno z občinsko upra-
vo. Peter Podgoršek je še vprašal, 
kam se nakazujejo globe, Karčni-
kova pa je pojasnila, da so globe 
prihodek občine, na ozemlju ka-
tere so izrečene. Lani se je na ta 
račun v blagajno steklo okoli 13 
tisoč evrov. Svetniki so poročilo 
soglasno potrdili.

Spremembe s področja
odpadkov

Na majski redni seji so svetni-
ki sprejeli in potrdili naslednje: 
odlok o spremembi odloka o 
gospodarskih javnih službah 
zbiranja odpadkov in prevoza 
komunalnih odpadkov v Občini 
Vodice (2. branje), program rav-
nanja s komunalnimi odpadki 
v Občini Vodice za leto 2012 in 
program za obvladovanje kako-
vosti poslovanja pri izvajanju ob-
vezne gospodarske javne službe 
odlaganja ostankov predelave ali 

odstranjevanje komunalnih od-
padkov v letu 2012. Prvo je pred-
stavil Jože Gregorič s Snage in v 
poročilu pojasnil, da je poglavi-
tna rešitev novele odloka zago-
tovitev boljših pogojev za ločeno 
zbiranje komunalnih odpadkov. 
Z večjim ločevanjem komunalnih 
odpadkov se bo število odvozov 
zmanjšalo glede na vrsto komu-
nalnega odpadka. Novela se na-
mreč osredotoča na uvedbo ru-
menih posod za ločeno zbiranje 
embalaže pri vseh uporabnikih. 
Do leta 2020 naj bi se 60 odstot-
kov odpadkov recikliralo. Letos 
nas na področju odpadkov čaka 
torej kar nekaj sprememb. Lep 
pokazatelj zglednega ločevanja 
v naši občini je tudi številka, da 
se je s 300 kilogramov komunal-
nih odpadkov na prebivalca v 
Vodicah številka znižala na 200 
kilogramov na leto. Občane ob-
veščajo tudi, da bo zbirni center 
od maja do oktobra odprt tudi 
ob sredah, poleg tega so se do-
govorili, kot je povedal Miran 
Sirc, da bo v zbirnem centru tudi 
zabojnik za odpadno folijo, če-
sar se bodo razveselili predvsem 
kmetje. 

O vodi v naši občini
V drugem branju je bil tudi odlok 
o oskrbi s pitno vodo na območju 
Občine Vodice. Župan je pred-
stavil odlok in povedal, da sta ga 
obravnavala tako odbor za ko-
munalo kot komisija za prostor in 
da je bil v obravnavo posredovan 
tudi Gasilski zvezi Vodice, ki se je 
odzvala z nekaterimi predlogi in 
dopolnitvami. Anton Kosec pa je 
pojasnil, da so že lani decembra 
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na odboru za komunalo ugotovi-
li, da je odlok zastarel. Po njego-
vem mnenju bo obenem predpis 
dobra podlaga za določitev real-
ne cene za oskrbo s pitno vodo, 
ki je že od leta 2000 nespreme-
njena. Mojca Ločniškar je vpra-
šala, kako je s sredstvi v lasti in v 
upravljanju oziroma ali so v odlo-
ku uporabljeni pravi nazivi. Miran 
Sirc ji je pojasnil, da so osnovna 
sredstva (infrastruktura) v lasti 
občine, da pa so s pogodbo o 
najemu prenesena v upravljanje 
JP Komunala Vodice. Dopolnil ga 
je še Anton Kosec, ki je poudaril, 
da gre pri tem zlasti za poudarek 
dejstva, da izvajalec javne službe 
kot dober gospodar tudi dejan-
sko upravlja z javno infrastruktu-
ro. Odlok so sprejeli. 
Drugi odlok, povezan z vodami, 
je odlok o odvajanju in čiščenju 
komunalne ter padavinske odpa-
dne vode v naši občini. Tudi ta je 
bil prebran v drugo. Župan je po-
vedal, da tudi pri tem odloku ka-
kšnih dodatnih obremenitev za 
občinski proračun ni. Anton Ko-
sec je dodal, da je tudi ta odlok 
šel skozi obravnave na odboru ter 
ta daje podlago tako za določitev 
novih cen izvajanja osnovnih in 
dopolnilnih  storitev te gospo-
darske javne službe kot za izva-
janje ustreznega inšpekcijskega 
nadzora. Opomnil je še, da je tre-
ba sprejeti pravilnik o praznjenju 
greznic. Marjan Podgoršek pa 
je opozoril na dikcijo 4. točke 3. 
člena, ki je delno nepotrebna in 
v nasprotju z namenom odloka, 
da se odvajanje komunalnih in 
meteornih voda striktno loču-
je. Amandma je Kosec podprl in 
dodal, da morajo biti pojmi, pa 
čeprav vzeti iz državnih predpi-
sov, posnetek dejanskega stanja. 
Sklep je bil sprejet.

JP Komunala Vodice
in zaključni občinski račun

Letno poročilo JP Komunala Vo-
dice je podal direktor Jure Vr-
hovnik. Predstavil je poslovno 

poročilo, finančno poročilo in 
računovodske izkaze. Poudaril 
je, da poskušajo zniževati stro-
ške, kolikor se da, in omenil tudi, 
da postopoma vgrajujejo števce 
z elektronskim odčitavanjem. 
Predsednik nadzornega sveta JP 
Komunala Vodice Sergij Simšič 
pa je predstavil poročilo nadzor-
nega sveta in dodal, da je nad-
zorni svet k letnemu poročilu JP 
Komunala Vodice dal pozitivno 
mnenje. Župan je poudaril, da 
so skupaj z občinsko upravo in 
novim vodstvom JP Komunala 
Vodice opravili zahtevno delo, 
saj so sanirali nekatere zadeve iz 
preteklosti, obnovili čistilno na-
pravo, zgrajen je bil filter na črpa-
lišču v Kuharjevem borštu, izvedli 
so večje število hišnih kanaliza-
cijskih priključkov in podobno. 
Anton Kosec je izpostavil prido-
bitve z novim odlokom. Kot eno 
pomembnih je navedel pravno 
podlago za vzpostavljanje pla-
čilne discipline, saj je postopek 
natančno opisan. Letno poročilo 
so sprejeli.
Prav tako so za tem sprejeli za-
ključni račun Občine Vodice, ki 
izkazuje 4.308.585 evrov prihod-
kov in 4.374.603 evrov odhod-
kov. Kot smo slišali od direktorice 
mag. Nataše Hribar, zadolževa-
nje ni bilo potrebno. Realizacija 
je bila torej dobro načrtovana, saj 
so bila odstopanja minimalna. 
Anton Kokalj je opozoril na po-
stavko stroški delovanja JP Ko-
munala Vodice, ki se mu je zdela 
visoka. Predlagal je, naj se konč-
no izvede poglobljena analiza 
in dodal, da je pri razpolaganju 
s sredstvi proračuna treba misli-
ti na milijon evrov zaradi obve-
znosti, ki sicer še niso zapadle. Še 
prej pa je občinski upravi čestital 
za pripravo zaključnega računa in 
v isti sapi dodal, da je to seveda 
tudi njihova naloga. Ddr. Tomaž 
Gyergyek je opozoril na nekate-
ra osnovna sredstva, ki še niso 
amortizirana. Ločniškarjeva je 
predlagala, da se v prihodnje do-

daja še stolpec realizacije v prete-
klem letu, in tudi sama opozorila 
na breme milijona evrov. Anton 
Kosec je spomnil na že večkrat 
zahtevano pa tudi obljubljeno 
SWOT-analizo glede JP Komuna-
la Vodice, nakar mu je direktorica 
odgovorila, da je v pripravi.
Župan je glede stroškov JP Ko-
munala Vodice povedal, da bi ti 
v večini ostali, saj je delo treba 
opraviti ne glede na to, v kakšni 
obliki se izvaja. Zmanjšali bi se 
lahko le na račun direktorjeve 
plače, poglobljena analiza in 
obravnava pa se mu zdita vseka-
kor potrebni. Glede dolga je po-
vedal, da je dolg sicer zaveden v 
pogodbah, ni pa izkazan v grad-
benih knjigah. Cestno podjetje 
Ljubljana mora dokazati resnič-
nost obsega izvedenih del ter 
predložiti vsa potrebna dokazila 
in dokumentacijo, prav tako pa 
tudi Projekt 21.

Odnosi med funkcionarji
in občino

Komisija za preprečevanje ko-
rupcije je občinam poslala tudi 
informacijo o določbah zakona o 
preprečevanju korupcije, da ob-
činski funkcionarji z občino po-
slovno ne smejo poslovati. Oni 
sami in njihovi družinski člani 
torej z občino ne smejo poslov-
no sodelovati, v nasprotnem pri-
meru sledijo sankcije. Posebna 
zloženka pa natančno določa, za 
katere poslovne odnose gre in 
kakšne so sankcije.
Na koncu seje, v točki  pobude 
in predlogi, je Anton Logar izra-
zil protest proti načinu, s katerim 
na sejah nastopa svetnik Maksi-
miljan Alfirev, ki je bil sicer odso-
ten. Anton Kokalj je opozoril na 
pristojnosti organov občine in se 
navezal na strateški dokument 
občine, ki ga je sprejel občinski 
svet in ga mora zato župan upo-
števati. 

Monika Kubelj
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Občina Vodice kot institucija opravlja različne naloge na različnih delovnih področjih za različne 
neposredne uporabnike, kot na primer za občane, društva, občinski svet, odbore in komisije, nad-
zorni odbor, župana, medobčinski in druge inšpektorate, javne zavode, javna podjetja, sosednje 
občine, različna združenja, ministrstva, državne institucije in drugo. Na občini smo v letu 2011 pri-
pravili in opravili skupaj 97 različnih sej občinskega sveta, odborov, različnih komisij in kolegijev 
uprave.

Kratko poročilo župana
o delu Občine Vodice v letu 2011

Glede na prevzeto stanje iz pre-
teklega mandata in na osnovi 
primopredajnega zapisnika iz no-
vembra 2010 sem podal občinske-
mu svetu naslednje ugotovitve o 
stanju občine pred letom 2011: ob-
čina ima visoko blagovno oziroma 
pogodbeno zadolženost, predvsem 
za poplačilo komunalne infrastruk-
ture v skupni vrednosti okrog mili-
jona evrov; odprtih več tožbenih 
zahtevkov v skupni vrednosti okrog 
milijona evrov; izjemno slabo in 
nedokončano izvedbo največje in-
vesticije v cestno infrastrukturo na 
odseku Bukovica–Koseze, kjer so 
udori ceste, razpoke, posedki …; 
nedokončane izvedbe projektov pri 
izgradnji infrastrukture OPPN pod 
cerkvijo, na Krvavški ulici, v OPPN 
Torovo, OPPN Projekt 21, OPPN 
Zapoge; nedokončan OPN, odlok 
o komunalnem prispevku; prenos 
sredstev v upravljanju JP KV za leto 
2010 ni bil opravljen v celoti; neure-
jen spisek vseh pogodb; neurejene 
razmere z občani v zvezi s prodajo 
in nakupom zemljišč za cestno in-
frastrukturo; neurejen popis osnov-
nih sredstev in inventure že od leta 
2002; neurejen popis vseh zemljišč v 
lasti OV in tako dalje.

Na osnovi prej naštetega smo v 
letu 2011 in tudi še letos posledič-

no prekomerno posvečali ogro-
mno časa delu, ki bi že moralo biti 
opravljeno. Odpravili smo večino 
nepravilnosti in končali večino prej 
naštetih projektov. Sočasno smo 
zadovoljivo opravljali vsa redna in 
tekoča dela ter končali vse projekte 
v skladu s proračunom in rebalan-
som za leto 2011. 

Naj naštejem najpomembnej-
še projekte, ki smo jih uspešno 
končali: protipotresna in statična 
obnova ter nadzidava Osnovne 
šole Vodice; izgradnja nove moder-
ne infrastrukture v OPPN Polje in na 
severnem delu Polja; obnova zuna-
njosti občinskih zgradb, montaža 
nadstreškov in najnujnejše sanacije 
občinskih zgradb; obnova čistilne 
naprave v Vodicah; vgradnja cen-
tralnega filtra za vodo na črpališču 
v Kuharjevem borštu; izgradnja 
treh novih prepustov, ki za štirikrat 
povečujejo pretočnost vode v meli-
oracijskem kanalu; sprejem odloka 
o komunalnem prispevku (začel se 
je leta 2008); končana letna inven-
tura (ponovno po devetih letih).
Poleg vsega naštetega smo se na 
občini aktivno pripravljali na raz-
lične projekte, ki bodo večinoma 
aktualni in bodo dosegli končne 
rezultate v letu 2012, 2013 in še ka-
sneje: ureditev odvajanja odpadnih 
sanitarnih voda prek povezovalne-
ga kanala C0 na osnovi medobčin-
skega projekta Ljubljane, Medvod 
in Vodic; za ureditev središča Vodic 
smo izdelali projektno nalogo za 
pripravo na javni arhitekturni na-
tečaj, za ureditev notranjih in zu-

nanjih šolskih, vrtčevskih in prome-
tnih površin; podali pobude in se 
usklajevali z MOL, LPP in osnovno 
šolo za umestitev integrirane avto-
busne linije conskega sistema LPP; 
se usklajevali in lobirali za sanacijo 
in izgradnjo državnih cest, DRSC in 
DARS.

V nadaljevanju naj vam na krat-
ko opišem še dela iz različnih 
področij, ki smo jih izvajali vsa-
kodnevno.
Sprejeli in odposlali ter urejeno ele-
ktronsko evidentirali smo preko 12 
tisoč različnih dopisov. Pripravili 
smo nov vsebinski in vizualni osnu-
tek zasnove nove spletne strani in 
delno že ažurirali podatke na sple-
tni strani Občine Vodice. Redno smo 
spremljali in objavljali aktualne 
razpise za potrebe občine in za po-
trebe občanov. Načrtovali in uskla-
jevali smo termine za organizacijo 
vseh prireditev v občini. Prejeli in 
izdali smo okrog 3.500 računov. Re-
dno smo izplačevali vse obveznosti 
do zaposlenih in do naših dobavi-
teljev. Sodelovali in usklajevali smo 
na operativnem in finančnem po-
dročju z vsemi zavodi: šola, vrtec, 
društva, komunala. Sodelovali smo 
s centrom za socialno delo. Izvajali 
smo pomoč in svetovanje najšibkej-
šim občanom v stiski. Izvedli smo 
različne javne razpise. Sodelovali 
smo v strokovni razpravi na Brniku, 
kjer je bila predstavljena pobuda 
za umestitev železniške povezave 
med Ljubljano in Brnikom. Sodelo-
vali in usklajevali smo aktivnosti na 
ministrstvu za prenos zemljišč na 
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Občino Vodice na podlagi Zakona 
o skladu kmetijskih zemljišč in goz-
dov RS. Izvedli smo več sestankov 
s predstavniki sklada kmetijskih 
zemljišč in gozdov glede možnosti 
in načina izvedbe postopka ko-
masacije na večjem območju med 
Vodicami, Bukovico, Poljem in AC. 
Z namenom zmanjšanja osvetlitve 
objektov kulturne dediščine smo na 
dveh cerkvah zamenjali obstoječo 
razsvetljavo z novimi reflektorji. Pri-
pravljali smo služnostne pogodbe 
za izgradnjo infrastrukture. Obnovi-
li smo fasado Kulturnega doma Vo-
dice, prepleskali dvorano v Utiku in 
delno fasado, zgradili dva nadstre-
ška v Skaručni pred trgovino, izdali 
različna soglasja in dovoljenja za 
veselice in prireditve. Uspešno smo 
pridobili vse služnosti in organizira-
li izgradnjo ter povezavo telekomu-
nikacij in plinovoda med Utikom in 
Poljem. Izdelali smo nov vodovod 
v Polju med križiščem in vejo proti 
Skaručni. Izdelali smo nov hidrantni 
in vodovodni priključek do gasilske-
ga doma v Polju. Zamenjali smo 
160 metrov salonitnih cevi na trasi 
Skaručna–Vojsko. Opravili smo či-
ščenje vodohrana v Repnjah in Bu-
kovici. Sodelovali smo pri pridobitvi 
gradbenega dovoljenja za krvavški 
vodovod. Zgradili smo 46 hišnih ka-
nalizacijskih priključkov na obmo-
čju še ne priključenih ulic v naselju 
Vodice. Načrtovali in uskladili smo 
vse potrebno za širitev ponudbe v 
začasnem zbirnem centru za rav-
nanje z odpadki, predvsem v smi-
slu dodatnega termina v poletnem 
času ob sredah od 17. do 19. ure. 
Uredili smo eko otoke z dodatnimi 
podstavki in v Dobruši zgradili nov 
eko otok. Mejnih obravnav smo 
se udeležili okrog 50. Redno smo 
vzdrževali sistem razsvetljave in 
zamenjali nekaj dotrajanih drogov 
ter nekaj izrabljenih svetilk. Izvedli 
smo čiščenje melioracijskih kanalov 
v k. o. Vodice, k. o. Bukovica in k. o. 
Polje. Pripravili smo razpis za asfal-
tiranje ter položitev meteorne in fe-
kalne kanalizacije proti vodohranu 
Bukovica. Zgradili smo dve hitro-

stni oviri v Utiku. Razširili smo cesto 
pri prometnem otoku in zgradili 
pločnik pred Bukovico. Izvedli smo 
označitev talne prometne signa-
lizacije. Strojno in ročno smo po-
metli občinske ceste. Opravili smo 
spomladansko in poletno košnjo 
ob občinskih cestah. Uspešno smo s 
pomočjo društev izvedli vsakoletno 
spomladansko čistilno akcijo. Čistili 
in vzdrževali smo avtobusne posta-
je. Zgledno smo vzdrževali in čistili 
pokopališča in mrliško vežico. Na 
novo smo opremili, uredili in izvedli 
sledeče na mrliški vežici: dobava in 
montaža novih žlebov kot zame-
njava za ukradene, ureditev ekolo-
škega otoka in zasaditev s cipresa-
mi, obložitev s pralnimi ploščami, 
montaža novega nadstreška pred 
kuhinjo, nakup inventarja in uredi-
tev čajne kuhinje, nakup prenosne-
ga ozvočenja za potrebe govora na 
pogrebih, kompletna zamenjava 
osmih zunanjih varčnih svetilk pred 
vežico in zamenjava notranjih re-
flektorjev v vežicah z varčnimi sve-
tilkami. Uprava med vsemi rednimi 
nalogami tudi pripravlja gradiva in 
zapisnike za občinske seje, seje od-
borov in komisij ter za različne po-
trebe županovih aktivnosti. V letu 
2011 je bilo pripravljeno in organi-
zirano naslednje število aktivnosti: 
deset rednih sej in štiri korespon-
denčne seje OS, sprejetih je bilo 59 
občinskih predpisov, štiri redne seje 
NO, 18 kolegijev OU, deset sej komi-
sije za mandatna vprašanja, volitve 
in imenovanja, dve seji odbora za 
finance, štiri seje odbora za komu-
nalo, tri seje komisije za prostor, štiri 
seje odbora za družbene dejavno-
sti, ena seja odbora za kmetijstvo, 
ena seja odbora za gospodarstvo, 
dve seji komisije za preventivo v CP 
in dva sestanka, ena seja odbora 
za razpolaganje s sredstvi požarne 
takse, pet sej komisije za prevzem 
ceste Bukovica–Koseze, tri seje ko-
misije za prevzem infrastrukture 
Projekt 21, osem sej komisije za pre-
vzem infrastrukture OPPN Torovo, 
pet sej NS JPKV, opravili smo preko 
500 sestankov v županovi pisarni 

(občani, podjetja, razni gostje …), 
preko 500 sestankov OU in župana 
na območju Občine Vodice, preko 
200 sestankov OU in župana zu-
naj Občine Vodice (Telekom, Luz, 
krvavški vodovod, občine, MIR, 
VO-KA, Elektro, Snaga …), e-stiki in 
obvestila s strani ZOS in SOS, preko 
120 obvestil in poročil združenja in 
skupnosti.

Na kratko sem vam podal skupek 
informacij iz različnih področij de-
lovanja naše občine. Upam, da ste 
občani zadovoljni tako z mojim de-
lom kot z delom Občine Vodice kot 
institucije. Nekaj rezultatov je že vi-
dnih, nekaj pa jih še bo, upam, da v 
najkrajšem možnem času. 

Pred nami so resnično težki časi, 
saj so pričakovanja občanov, od-
bornikov, svetnikov in župana 
velika, denarja za izvedbo vseh 
načrtovanih in želenih projek-
tov pa kronično primanjkuje. 
Prepričan sem, da bomo s skupni-
mi močmi v prihodnjih dveh letih 
uspeli pridobiti finančne vire in 
končati vsaj nekaj najpomembnej-
ših občinskih projektov. 

Naj se ob tej priliki zahvalim 
svetnicam in svetnikom ter članom 
odborov in komisij za ves njihov do-
prinos in njihovo podporo pri mo-
jem vodenju. Posebna zahvala gre 
direktorici občinske uprave mag. 
Nataši Hribar za vso pomoč in za 
vložen trud ob vodenju občinske 
uprave, hkrati pa gre moja pohvala 
tudi vsem tistim zaposlenim na ob-
čini, ki so sledili mojim zahtevam ter 
spremembam znotraj načina dela 
in nalog uprave. Veliko smo že po-
storili, a čaka nas še ogromno dela 
in tudi nekaj konkretnih sprememb. 
Hvala tudi vam, spoštovane občan-
ke in občani, za vaše razumevanje 
in za vašo res strpno in prijazno ko-
munikacijo med vami in z menoj.

Aco Franc Šuštar, župan
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Pogovor z idejnim vodjem
koncerta Žigom Janežičem

Se ti zdi dobrodelnost danes še 
vrednota, ki jo ljudje upošteva-
jo, ali smo precej manj odprtih 
rok?
Beseda dobrodelnost se danda-
nes veliko pojavlja na koncertih, v 
medijih ali znotraj različnih organi-
zacij. Nekaj povsem drugega pa je 
dojemanje dobrodelnosti kot vre-
dnote med ljudmi. Zdi se, da ljudje 
to vrednoto velikokrat zanemarja-
mo, je pa res, da v teh časih in sta-
nju precej kapitalistično naravnane 
družbe in recesije obenem človek 
težko najde sredstva, čas in način, 
s katerim bi izpolnjeval le-to. Gle-
de na probleme vsakdana in viso-
kih življenjskih stroškov pa je tudi 
opravičljivo, da smo ljudje postali 
malo manj odprtih rok.

Glasba in glasbeniki ste lahko 
ambasadorji dobre volje, pa 
tudi tisti, ki ljudi spodbudite k 
aktivnosti, h kritičnemu razmi-
šljanju. Drži?
Drži. Menim, da glasba spodbuja 
ljudi in jim pomaga na različne na-

1) Obuditev skupine Radius (vodiška skupina, delujoča pred 20 leti) + koncert
2) Krajši koncert skupine NeŠe in predstavitev njihovega prvega videospota za skladbo Yesterday
3) nastop skupine I. D. 
Vsaka skupina bo imela tudi svojo predstavitev (s slikami na platnu v ozadju), prireditev bo povezoval Gregor 
Trebušak, ki bo tudi vodil pogovore s člani skupin, uvodoma pa bo nekaj besed spregovoril tudi župan Aco Franc 
Šuštar.

čine. V veliki meri ima glasba pozi-
tiven učinek na človeka. Seveda pa 
glasbeniki radi spodbujamo ljudi 
prek glasbe h kritičnemu razmi-
šljanju. Vsekakor je en način spo-
ročanja glasba sama, v veliki meri 
pa to bolj neposredno naredimo 
z besedili. V njih radi izpostavimo 
probleme današnje družbe.

Je ideja za prvi dobrodelni kon-
cert zrasla med mladimi?
Seveda. Ko smo s skupino NeŠe 
razmišljali o predstavitvi našega 
prvega videospota, mi je v glavo 
šinila misel na dogodek, kot je ta. 
Zamislil sem si rock koncert, kjer 
prek zabave spodbudimo tudi do-
brodelnost v naši občini.

Se ti zdi, da se mladi sicer v naši 
občini aktivno udeležujejo dru-
žabnega življenja?
Po mojih izkušnjah se mi zdi, da je 
v Občini Vodice iz leta v leto več 
dogodkov in hkrati tudi kakovost 
raste. Zato sem tudi z obiskom kar 
precej zadovoljen. Želim pa si ter 
nagovarjam vse občane in občan-
ke, da se še naprej udeležujejo do-
godkov in da tudi sami poskusijo 

organizirati kakšnega ali pa nam 
pomagajo s svojimi idejami pri že 
obstoječih dogodkih.

Pogrešate kakšen mladinski 
center?
Zadnje čase veliko razmišljam o 
možnostih, kaj vse se da v Vodicah 
organizirati. Vedno pa pridem do 
zaključka, da nam manjka mladin-
ski center, kjer se bo lahko veliko 
dogajalo, družilo in ustvarjalo. Za 
primer lahko dam medvoški mla-
dinski center Jedro, ki nam je za 
začetek lahko za zgled.

Lahko v prihodnosti pričakuje-
mo še kakšen dobrodelni kon-
cert?
Seveda se bom potrudil in lahko 
pričakujete še kakšen dogodek 
(tudi dobrodelni), vendar ni vse 
odvisno le od mene. Za organizaci-
jo vsakega večjega dogodka je po-
trebna ekipa in pa tudi določena 
sredstva, ker iz nič preprosto ni nič. 
Ob tem dogodku se moram za vso 
pomoč in podporo pri organizaciji 
zahvaliti mladinskemu klubu S in 
Občini Vodice z županom na čelu.

Monika Kubelj

Ne zamudite dobrodelnega
koncerta
Za dobrodelnost in dobra dela 
nam ne sme nikoli zmanjka-
ti časa. Zato pridite 22. junija 
v Kulturni dom Vodice, kjer 
se bo odvijal prvi dobrodelni 
rock koncert. Tam se bo zbiral 
tudi denar za socialno ogrože-
ne. Zbran denar bo razdelila 
občinska Karitas, prispevala 
bo tudi naša občina. In kakšen 
bo program?
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Zmaga v Somborju (levo trener iz 
Zagreba Yousef Rasmi Hasan Jukislav, 

desno trener Rudolf Pavlin) Vo
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Trener Nejc Sušnik in Mateja

Mateja Rajterič, rojena leta 1981, v 
Vodicah živi že od začetka. Konča-
la je srednjo upravno administra-
tivno šolo in si pridobila poklic 
upravna tehnica. Kmalu po prvi 
zaposlitvi pri 19-ih je ugotovila, 
da mora poskrbeti tudi za telesno 
sprostitev. In ko je zašla v telova-
dnico ter videla boksarske vreče, 
je intuitivno vedela: to je to! »Od 
takrat naprej že 12 let treniram. 
Vmes sem imela sicer "pavzo", ker 
sem bila zaposlena v vojski in sem 
bila na dveh misijah. Štiri leta na-
zaj pa sem spoznala sedanjega 
trenerja Rudolfa Pavlina, s katerim 
sva si že ob začetku najinega so-
delovanja postavila visoke cilje, ki 
jih že uresničujeva in jih bova tudi 
vnaprej,« je odločna Mateja.
Trenira pri društvu Combat Acade-
my Ljubljana, konkurenca v žen-
skem boksu pa je, kot pravi sama, 
zelo močna, predvsem v Evropi. V 
Sloveniji je sicer predstavnic bo-
ksa številčno bolj malo, vendar je 
zanimanje za ta šport v zadnjem 
letu pokazalo veliko mladih na-
darjenih deklet. S čim se Mateja 
lahko pohvali? Je  letošnja in že 
večkratna državna prvakinja v ka-
tegoriji do 51 kilogramov. V letu 
2010 se je udeležila tritedenske-
ga trening kampa ter svetovnega 
prvenstva (SP) na Barbadosu, leta 
2011 je evropsko prvenstvo (EP) 
2011 izgubila proti svetovni prva-
kinji in podprvakinji, zmagala pa 
proti nemški prvakinji Sarah Bor-
man. Letos je zmagala na svetov-
nem pokalu 1. Kup nacija u žen-
skom boksu, ki je potekal med 12. 

in 15. januarjem 2012  v Vojvodini, 
kjer so se v desetih težnostnih ka-
tegorijah pomerile predstavnice 
19-ih držav z vsega sveta. »S strani 
AIBE (svetovne amaterske boksar-
ske zveze) sem bila povabljena in 
se udeležila tritedenskega trening 
kampa v Walesu v Veliki Britaniji. 
Maja sem se udeležila SP na Kitaj-
skem, kjer sem za las izgubila bor-
bo proti Jamajčanki z rezultatom 
7 : 6.«
Trenira dvakrat na dan po uro in 
pol. Jutranji trening je večinoma 
namenjen pridobivanju kondicije, 
popoldanski pa tehniki, sparin-
gom, hitrosti ... »Treniram s trener-
jema Rudolfom Pavlinom in Nej-
cem Sušnikom. Sodelovala sem 
tudi s trenerjem svetovnega kova 
v Zagrebu, vendar zaradi finanč-
nih izdatkov to trenutno ni mogo-
če, saj nimam sponzorjev, ki bi mi 
lahko to omogočili,« pravi Mateja, 
in to je tisti žalostni del zgodbe. 
Strinja se, da je prehrana pri špor-
tniku zelo pomembna, vendar pa 
prizna, da se sama ne prehranjuje 
čisto nič posebno. Kadar je treba 
odvreči dodaten kilogram za kate-
gorijo, je njen največji izziv, odpo-
vedati se čokoladi.
Kako odreagirajo ljudje, ko jim 
pove, kaj počne? »Reakcija ljudi je 
različna. V sedanjem času sicer nič 
več tako posebna, vendar ko sem 
se začela ukvarjati s tem športom 
12 let nazaj, je bil odziv ljudi res 
malce drugačen, skeptičen. Dej-
stvo je, da je slovenski narod tak, 
da dokler je športnik v razvoju in 
še ne dosega dobrih rezultatov 

zunaj Slovenije, ga nihče ne pod-
pre,« je realna naša športnica. Spr-
va jo je to motilo, vendar danes 
ne več. Boksa za svoje veselje, to 
počne, ker je zares dobra v tem in 
ker je to njen način življenja. Zelo 
je hvaležna obema trenerjema, ki 
jo s svojim trudom in treniranjem 
podpirata. Pa očetu Silvu in stari 
mami Mariji, saj ji je z njuno po-
močjo lažje dosegati cilje.
Na koncu vendarle nekaj grenko-
be: dosegati dobre rezultate zunaj 
Slovenije pomeni tudi udeležbo 
na sparingih in tekmah v tujini, 
ker pa Boksarska zveza Slovenije 
nima dovolj finančnih sredstev, si 
je primorana tekmovanja plačeva-
ti sama oziroma s pomočjo kluba. 
Zato bi bila pridobitev sponzor-
skih sredstev zelo dobrodošla.

Monika Kubelj

Mateja Rajterič si je izbrala nadvse zanimiv šport − boks. Je leto-
šnja državna prvakinja v kategoriji do 51 kilogramov, zmagala 
je na letošnjem svetovnem pokalu v Vojvodini, za seboj pa ima 
tudi nekaj drugih odličnih dosežkov. Domačinka je pred 13 leti, 
ko se je začela uvarjati s tem športom, naletela tudi na neodo-
bravanje, danes pa ve, da je storila prav in da si brez takšnega 
treniga ne zna predstavljati življenja.

Kdo pravi, da
boks ni za dekleta?
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Otroci so se lepo vživeli v svoje vloge.

V letošnjem prazničnem letu 
našega vrtca smo v okviru obo-
gatitvenega programa izvajali 
številne projekte, tudi celole-
tni projekt Nekoč je stal grad, 
s katerim smo sklenili prazno-
vanje 50. obletnice delovanja 
vodiškega vrtca. Projekt smo 
končali z igro Trnuljčica, ki smo 
jo 18. maja izvedli na prostem, 

pod vodiškimi lipami in tržni-
co, na kateri smo prodajali kro-
ne, loke, svečnike, pecivo in 
drugo.

Igralci so bili otroci in zaposleni 
vrtca Škratek Svit Vodice, v igri je 
igralo več kot 280 igralcev, glavni 
igralci pa so bili otroci. Predstavili 

smo življenje na vasi in gradu, na-
stopali so otroci, princese in vitezi 
z ljudsko pesmijo ter renesančni-
mi plesi, ki so jih plesale tudi graj-
ske dame in vitezi. Za glasbeno 
spremljavo je poskrbel ansambel 
za staro glasbo Glasbenega ate-
ljeja Carl Orff z mentorico Ber-
nardo Rakar. Gostje so bili igralci 
skupine Gašperja Lambergerja 

Veličastna pravljica sredi Vodic
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in grajski pisar Stane Osolnik. Na 
grad je bil kot gost povabljen tudi 
župan Aco Franc Šuštar, ki se je v 
slavnostnih oblačilih veselil sku-
paj s Trnuljčico in princem. Igra je 
bila postavljena v čas pozne re-
nesanse, tako kot tudi celotna ko-
stumografija. To davno preteklost 
so otroci prek različnih vsebin in 
dejavnosti spoznavali v vrtcu in 
po posameznih oddelkih. Pri pri-
pravi projekta smo sodelovali s 
številnimi strokovnjaki. Renesanč-
ne plese smo spoznavali z Lidijo 
Podlesnik Tomašikovo, zgodo-
vinsko obdobje in oblačila s po-
močjo Tine Dobrajc, pri področju 
prehrane pa nam je svetoval dr. 
Janez Bogataj. Večino kostumov 
sta sešili naši delavki Mojca Žele-
znik in Tanja Potočnik, prav tako 
so bili v vrtcu izdelani vsi rekvizi-
ti. Dela je bilo veliko, sodelovali 
smo vsi zaposleni, pri izvedbi igre 
pa so nam pomagali številni star-
ši in občani. Za urejanje frizur se 
zahvaljujemo frizerkam Darji Pe-
trič, Poloni Kastelic, Nadi Hribar, 
Ingrid Mulec, za pomoč pri pri-

pravi rekvizitov mizarstvu Bilban, 
zahvaljujemo se prostovoljkam, ki 
so nam med predstavo pomaga-
le pri varstvu otrok, posameznim 
staršem, predvsem pa vodiškim 
gasilcem, ki so nam pomagali pri 
pripravi in pospravljanju stojnic 
ter klopi in pri zagotavljanju reda. 
Trnuljčica in princ sta se odpeljala 
s kočijo in konjem Saša Jereta, ki 
ga je vodila Eva Poglajen. Vsem, 
ki ste nam pomagali pri pripra-
vi, iskrena hvala. Hvala številnim 
obiskovalcem in vsem, ki ste z 
nakupom na stojnicah prispevali 
v sklad vrtca Škratek Svit Vodice. 
Posebej se zahvaljujemo ustano-
vitelju, Občini Vodice ter županu 
za finančno podporo in sodelo-
vanje. V izvedbo projekta je bilo 
vloženega veliko dela in na srečo 
nam je bilo naklonjeno tudi vre-
me. S skupnimi močmi smo na 
čudovitem prizorišču ustvarili ne-
pozaben kulturni dogodek za naš 
vrtec in vso občino.

Hedvika Rosulnik

Videti je bilo celo srednjeveški boj.
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Mnenje gledalke
Vsi smo bili otroci in vsem 
nam so mame ob večerih pre-
birale zgodbice za lahko noč. 
Zagotovo imamo vsi svojo naj-
ljubšo in zagotovo je za koga 
od vas Trnuljčica tista, ki vas je 
velikokrat zazibala v spanec. 
Malčki, ki obiskujejo vrtec v 
Vodicah pod vodstvom rav-
nateljice Hedvike Rosulnik, so 
pod lipami na Kopitarjevem 
trgu zaigrali zgoraj omenje-
no pravljico. Delavci vrtca so 
poskrbeli, da je imel vsak od 
otrok svojo vlogo. Otroci so v 
vrtcu izdelali tudi spominke, 
ki so jih na stojnicah prodajali. 
Da pa je bila igra še zanimivej-
ša, so se vsi, ki so igrali, oblekli 
v kostume. 
Lahko smo ponosni na mlade 
igralce. Odigrali so igro, ki ni 
ravno mačji kašelj. Naučili so 
se besedilo, ki ni bilo kratko. 
Resnično se lahko zahvalimo 
tudi delavcem vrtca in vsem, 
ki so poskrbeli za organizaci-
jo, pripravili stojnice, postavili 
oder, predvsem pa motivirali 
otroke, jih spodbujali in jim 
pomagali, da so za en dan po-
stali pravi mali igralci. Nikoli se 
ne ve, mogoče pa čez nekaj let 
zasledimo kakšnega mladeni-
ča ali kakšno dekle na pravem 
in velikem odru. 

Maruša Erce
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V letu 2000 se je v Vodicah usta-
novilo Turistično društvo. Takrat 
je občina tudi izdala zgibanko s 
kolesarskimi in pešpotmi, ki je da-
nes sicer lahko še uporabna, a ne-
kaj stvari se je v tem obdobju vse-
eno spremenilo in morda bi bilo 
treba razmišljati o novi zgibanki.
Kot je v pogovoru povedal pred-
sednik društva Alojzij Kosec, 
društvo vsako leto tradicional-
no organizira Jesenski pohod, ki 
bo letos že 11. po vrsti, in veliko-
nočno razstavo pirhov. Trenutno 
pa društvo zbira različne stare in 
nove fotografije objektov, hiš in 
znamenitosti, ki so za nas zanimi-
ve, predvsem spremembe, ki so 

se sčasoma zgodile. Nove, torej 
sedanje fotografije pa bodo zani-
mive za zanamce. 
Želje v društvu so velike, še večja 
pa je želja po tem, da bi več obča-
nov staknilo glave in roke ter več 
naredilo za turizem v Vodicah. 
Tudi povezave in sodelovanja 
med drugimi društvi je občutno 
premalo. Če si dovolimo za trenu-
tek postati in se razgledati, nam 
bo kaj hitro jasno, da živimo v ču-
dovitem kraju. 
Vsaka vas ima svojo zgodovino in 
neki pečat, ki ji daje pomen, in iz 
vsake vasi ter vasice se kam pride. 
Tokrat vam jih namignemo le ne-
kaj.

Iz Sela na Rašico
Selo, ki je na križišču krajevnih 
cest iz Utika, Kosez in Skaručne, je 

dobro izhodišče, če želite na Ra-
šico. Smučarsko društvo ima tam 
postavljeno brunarico, kjer je kar 
nekaj možnosti za športni oddih. 
Poleg sprehajalnih poti so tu še 
balinišče, manjše igrišče za igre z 
žogo, otroško igrišče in smučar-
ska skakalnica. Iz smučarske koče 
na Selu boste potrebovali pribli-
žno dobro uro, prehodili pa 3,9 
kilometra, če si boste izbrali pot 
po cesti. Lahko uberete tudi pot, 
ki je sicer malo bolj navkreber, a 
v obeh primerih se boste dvigni-
li s 335 na 641metrov nadmor-
ske višine. Tam pa se boste lahko 
okrepčali v domu planinskega 
društva Rašica. S tamkajšnjega 
razglednega stolpa si boste lahko 
privoščili čudovit razgled. Z Rašice 
so možna še izhodišča na Dobeno 
in Mengeško kočo. Na Dobeno je 
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Na potep po Vodicah
Občani ali staroselci so polni znanja in zelo dobro vedo, kam v Vodicah jo lahko mahnejo s kolesom 
ali peš. Drugače pa je za tiste, ki so se v našo občino priselili in še ne vedo, kam vse jo lahko v naši 
občini mahnejo oziroma za obisk katerih sosednjih poti, planot in turističnih točk jim lahko služi 
kot izhodiščna točka. Zato vam tokrat ponujamo nekaj namigov.

Kam?
Ne pozabite tudi na lahek, 
družinski izlet na 'Mlinčke'. 

Pot gre iz Bukovice,
mimo Tesarstva Kranjec,

proti Koseškemu vrhu.
Do tja je pol ure hoda.



15pot dobro markirana, hoje pa je 
za dobrih 25 minut. 

Iz Sela na Mengeško kočo
Svojo pohodniško žilico lahko po-
tešite tudi tako, da jo iz Sela mah-
nete na Mengeško kočo. Mimo 
cerkve, skozi vas Šinkov Turn, do 
domačije Pri Mazovc, nato naprej 
do starinskega znamenitega to-
plarja in skozi gozd, mimo kose-
škega bajerja, naprej pa je dobro 
označena pot do Mengeške koče. 
Pot je dolga približno šest kilome-
trov, hoje pa je približno za uro in 
45 minut. 

Dobruša–Repnje–sv. 
Tilen−smledniški grad
Zelo dobra in še bolje označena 
sprehajalna pot, ki jo začnete v 
vasi Repnje, se vzpne do cerkvice 
sv. Tilna ter nadaljuje proti smle-
dniškemu gradu. Prednost te poti 
je predvsem v tem, da je v gozdu 
in je zato primerna tudi v poletni 
pripeki. Pot je odlična predvsem 
za najmlajše, saj se lahko na pr-
vem cilju na klopcah odpočijejo, 
razgledajo in potešijo radove-
dnost o prigodah, ki so se tu do-
gajale. Dobro označena pot na-
prej vodi po grebenu hriba proti 
smledniškemu gradu, kjer se tudi 
konča.

Kolesarjenje
Če ste se že kdaj pridružili kolesar-
jenju po občini, vam je pot znana, 
za tiste, ki bi občino želeli preko-
lesariti sami, pa ponujamo kra-
tek namig: če speljete v Vodicah, 
nadaljujte pot skozi Pustnice in 
nato ob gozdni makadamski poti 
do Zapog, Dobruše in mimo Re-
penj do Polja in Skaručne. Potem 
pot nadaljujte do Sela, Šinkovega 
Turna in do Kosez ter nazaj proti 
Utiku, Bukovici in v Vodice. 
Kolesarite lahko v vsako sosednjo 
vas, a žal kolesarskih poti, ki bi 
bile za to primerne, ni, ceste pa so 
zelo prometne. Zato poskrbite za 
varnost. Vo
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Zaščita pred klopi! 
Res je narava čudovita in pri nas v 
Vodicah smo lahko ponosni na to 
čudovito stvaritev. A žal ne more-
mo več tako sproščeno v gozd, saj 
nam tam pretijo nevarni klopi, ki 
lahko prenašajo hudo bolezen − 
Lymsko boreliozo. To je bolezen, 
ki je posledica okužbe z bakteri-
jami, ki jo prenašajo klopi. Zato 

bodite previdni in na sprehode 
ter izlete v naravo oblecite svetla 
oblačila, dolge hlače in pokrivalo 
ter se namažite z repelentom, ki 
odganja klope. Ko pridete domov, 
pa oblačila slecite, se oprhajte in 
dobro preglejte, da vam ta mala 
nadloga ne prinese nevšečnosti 
in bolezni. 

Natalija Rus

Kam?
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Koliko časa že deluje medob-
činski inšpektorat in katere so 
prednosti takega skupnega 
delovanja?
Skupna občinska uprava šestih 
sosednjih občin Trzina, Lukovice, 
Moravč, Mengša, Komende in 
vaših Vodic je bila za izvrševanje 
inšpekcijskega in redarskega nad-
zora z odlokom in dogovorom 
občin ustanovljena leta 2005, de-
lovati pa je začela leta 2006, ko 
smo bili zaposleni trije uslužben-
ci, sama kot inšpektor in vodja ter 
dva redarja. Ker občine do tedaj 
nalog inšpekcije in redarstva niti 
za potrebe v lastni občini še niso 
opravljale, je bilo ob začetku de-
lovanja treba opraviti kar nekaj 
organizacijskih nalog, preden 

smo sploh lahko začeli opravljati 
osnovno delo. Prenos nalog na 
skupno službo je bilo v organi-
zacijskem smislu tudi za občine 
nekaj povsem novega. Lahko bi 
rekla, da smo se malo lovili. Sedaj, 
ko je za nami že šest let dela, pa 
mislim, da je bila odločitev o usta-
novitvi skupne službe prava. To-
vrstna organizacija izvajanja tako 
specifičnih nalog, kot sta inšpek-
cijski in redarski nadzor, je v manj-
ših občinah težko izvedljiva, obe-
nem pa tudi neracionalna. Vsaka 
občina bi v tem primeru namreč 
morala zaposliti tako redarja kot 
inšpektorja, torej dva uslužbenca. 
V skupni upravi te naloge izvaja 
pet zaposlenih za šest občin, ob 
koncu leta pa država skupnim 

občinskim upravam povrne še 
polovico vseh tekočih stroškov 
delovanja. Tako smo približno kar 
petkrat cenejši, najpomembnejše 
pa je, da se tako urejanje prome-
ta, odloki in nadzor na ta način 
poenotijo na širšem področju.

Kaj se je v naši občini lani poka-
zalo kot večji problem?
V vaši občini sicer imate proble-
me tudi s pomanjkanjem parkir-
nih površin in s tem povezane 
probleme z nepravilnim parki-
ranjem, vendar pa v vseh letih 
močno prednjači problematika s 
področja inšpekcijskega nadzora: 
nedovoljeni posegi v ceste, one-
snaženja cestišč, oranje v bankine, 
odlaganje gradbenih odpadkov v 
naravi, gradbeni posegi brez so-
glasji v varovalnih pasovih cest ali 
pa v nasprotju z njimi in podob-
no.

Kako pa so ljudje sprejeli vaše 
nove zadolžitve glede merje-
nja hitrosti?
Zelo različno. Nekateri obča-
ni nadzor hitrosti naše redarske 
službe pozdravljajo in so veseli, 
da imajo bolj domačo, občinsko 
službo, kamor se lahko obrnejo s 
svojimi željami, kje bi želeli pomoč 
pri zniževanju hitrosti na cestah. 
Smo pa pred začetkom izvajanja 
meritev veliko časa posvetili pre-
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k Inšpekcijski nadzor
v Vodicah
Irena Karčnik, vodja Medobčinskega inšpektorata in 
redarstva občin Trzin, Komenda, Lukovica, Mengeš, Mo-
ravče in Vodice. 

Medobčinski inšpektorat, ki ga vodi Irena Karčnik in ima sedež 
v Trzinu, se je pokazal za uspešen projekt. Poleg večjega reda 
in sledenja zakonskim določilom je organ za občine dobrodošel 
tudi s finančnega vidika. Lani so nadzor v skupni občinski upravi 
neposredno izvajali štirje zaposleni, ki pa nimajo lahkega dela, 
saj redar ni najbolj priljubljena oseba v občini, je pa gotovo po-
trebna.
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ventivnemu obveščanju občanov, 
komunikaciji s občinskimi sveti za 
preventivo in varnost v cestnem 
prometu, s pristojnimi policijskimi 
postajami ter seveda z občinskimi 
upravami. Skupaj smo določili 
lokacije meritev ter predhodno 
preverili, če obstoječa prometna 
ureditev še odraža aktualne po-
trebe in zahteve za varen promet. 
Seveda pa nekateri kljub vsem 
objavam o povezanosti med šte-
vilom prometnih nesreč s hujšimi 
posledicami in neprimerno hitro-
stjo še vedno menijo, da so radarji 
le nepotrebno zlo.

Drži, da je bilo prijav Vodiča-
nov precej več kot v drugih ob-
činah, ki jih pokrivate?
Nekaj več mogoče res. Očitno so 
vodiški občani dobro obveščeni, 
katera ravnanja so neskladna z za-
konodajo, obenem pa se ne boji-
jo tega tudi sporočiti neposredno 
pristojnim službam. V nekaterih 
občinah se namreč raje poslužu-
jejo možnosti sporočanja anoni-
mne prijave občinski upravi, ki jo 
potem posreduje naši službi. 

Kako to, da je bilo v naši občini 
tudi največ nerešenih inšpek-
cijskih primerov?
Naša služba je zavezana, da delo 
po občinah ustanoviteljicah opra-
vlja čim enakomerneje. Če je v eni 
občini ugotovljenih več nepravil-
nosti, v enakem času pa rešimo 
približno enako število zadev po 
vseh občinah, potem v taki obči-
ni številčno ostane več nerešenih 
zadev. V Vodicah konkretno je 
bilo leta 2011 reševanih 52 zadev, 
kar je veliko več kot šestina od 
skupno 236 zadev, od tega pa je 
bilo rešenih 31 zadev, kar pomeni 
21,4 odstotka vseh rešenih zadev 
v letu 2011, kar je zopet daleč več 
kot predvideni delež posamezne 
občine.

Redar mora biti oseba z dobri-
mi živci. Katere so kvalitete, ki 
jih še potrebuje?

Poklic redarja je vse prej kot eno-
staven. Mirnost, razsodnost, pri-
merna komunikacijska spretnost 
pa seveda natančnost in pošte-
nost so nepogrešljive. Poleg dela 
na terenu pa mora redar zelo 
dobro obvladati tudi vse raču-
nalniške spretnosti in možnosti 
sodobnih komunikacijskih orodij. 
Vsekakor pa brez brezhibnega 
poznavanja zakonodaje tako s 
svojega kot inšpekcijskega po-
dročja ne gre. 

Ste imeli kdaj kakšen primer 
napada ali žaljenja redarjev?
Ja, kar nekaj. Tudi po pomoč po-
licije smo se bili že primorani za-
teči. V večini primerov pa se kr-
šitelji ustavijo pri izreku nekaj ne 
preveč prijaznih besed na račun 
uradne osebe, ki pridejo na plan 
zaradi razburjenosti. Zato pa pra-
vim, da mora redar poleg svojega 
strokovnega področja zelo dobro 
obvladati tudi psihološke veščine, 
da na terenu deluje pomirjajoče, 
in ne obratno.

Srečujete se tudi z vandaliz-
mom. Je takih primerov veli-
ko?
Vandalizem je še vedno prven-
stveno v pristojnosti policije, saj 

se z njim tudi soočamo predvsem 
v nočnem času, ko naša služba 
večinoma ne obratuje. Tovrsten 
nadzor obenem zahteva tudi 
delo v parih, kar pa glede na našo 
kadrovsko zasedenost zaenkrat ni 
izvedljivo.

Kaj želite občanom sporočiti v 
izogib neprijetnostim?
Čeprav morda z očmi občanov 
včasih ni tako videti, je prvenstve-
na naloga naše ter vseh inšpekcij-
skih in redarskih služb preventiva, 
in ne kaznovanje za kršitve. Zato 
smo najbolj veseli, ko se občani 
pred nameravanim posegom obr-
nejo na nas po nasvet, kako mo-
rajo ravnati, da do kršitev sploh 
ne bo prišlo. Tudi ko je kršitev že 
izvedena in uvedemo postopek, 
je naša prvenstvena naloga, da 
zavezanec nepravilnost odpravi. 
Velikokrat vidimo, da se občani 
niti ne zavedajo, kaj vse je po za-
konodaji in občinskih predpisih 
prepovedano, zato svetujemo, da 
se vnaprej pozanimajo glede po-
gojev za posege, ki jih namerava-
jo izvršiti.

Monika Kubelj
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Kako bo z novimi zabojniki in 
novimi urniki v občini Vodice?
Uporabniki nove zabojnike do-
bite med 18. in 29. junijem, za-

bojnike za embalažo pa vam bo 
Snaga prvič izpraznila v petek, 
13. julija. Po novem bo pri nas 

odvoz odpadkov potekal enkrat 
tedensko, vendar izmenično 
glede na vrsto odpadka: en 

teden odvoz embalaže, nasle-
dnji teden pa odvoz preostanka 
odpadkov. Vsako vrsto odpadka 
vam bo Snaga odpeljala enkrat 

na 14 dni.

Količine ločeno zbranih odpad-
kov strmo naraščajo: Slovenci 
smo pri ločevanju boljši od pov-
prečnega Evropejca, vendar pa se 
zvišujejo tudi pričakovanja: zako-
nodaja zahteva, da do leta 2020 
recikliramo vsaj polovico svojih 
odpadkov.

Občina Vodice in javno podjetje 
Snaga zato uvajata spremembe - za 
še bolj enostavno, priročno in dosle-
dno ločevanje vam bo Snaga pred 
vašo hišo pripeljala nov zabojnik za 
embalažo.

Prebivalci hiš boste dobili 240-litrski 
zabojnik. Poleg zabojnika bo tudi 
sporočilo s ključnimi informacijami 
in datumom prvega odvoza emba-
laže. Seveda pa obstajajo izjeme: če 
na določenem odjemnem mestu 
stoji 770-litrski zabojnik za preo-
stanek odpadkov (ki ga na primer 
uporabljajo tri hiše), bo Snaga poleg 
njega postavila 1100-litrski zabojnik 
za embalažo.

Nov urnik odvoza odpadkov
Tudi odvoz odpadkov je zasnovan 
na novo. Glavna sprememba so 
manj pogosti odvozi preostanka 
odpadkov ( črni zabojniki). Tam, kjer 
zabojnike za preostanek odpadkov 
praznijo enkrat na teden, bodo za-
bojnike še naprej praznili ob istih 
dnevih, in sicer bodo po novem 
vsako vrsto odpadka (preostanek 
in embalaža) odpeljali enkrat na 14 
dni, po 1. marcu 2013 pa enkrat na 
tri tedne. Urnik odvoza bioloških 
odpadkov trenutno ostaja ne-
spremenjen, prav tako ostaja ne-
spremenjena skupna cena, ki jo 
uporabniki plačujete za Snagine 
storitve.
Dejstvo je, da mora Snaga zbrati in 
odpeljati vse komunalne odpadke, ki 
pa jih zaradi ločevanja seveda ni nič 
manj. Količina odpadkov ostaja enaka, 
z njihovim ločevanjem pa vsi skupaj iz-
polnjujemo obveze, ki nam jih nalaga 
zakonodaja, in ohranjamo surovine.

Zbiralnice oz. eko otoki ostajajo 
v uporabi
Snaga spremenjeni način zbiranja 
odpadkov uvaja zato, da bi občane 
spodbudila k ločevanju odpadkov 
(pogled v povprečen črni zabojnik 
pokaže, da je v njem več kot 40 od-
stotkov embalaže), pa tudi zakono-
daja Evropske unije določa, da bo 
treba do leta 2020 reciklirati kar 50 
odstotkov zbranih odpadkov. Kljub 
spremenjenemu načinu zbiranja 
pa zbiralnice oziroma eko otoki 
ostajajo v uporabi, saj zabojnik na 
uporabnikovem zbirnem mestu ni 
zamenjava oziroma nadomestilo 
za zabojnik na eko otoku. Možno-
sti, da bi zavrnili brezplačni zaboj-
nik za embalažo, zato ni.

Uveljavljena evropska praksa
Do štirje zabojniki pred hišo niso 
izjema, pač pa uveljavljena praksa 
v številnih evropskih in tudi sloven-
skih mestih. Gre namreč za osnov-
ni postulat pri ravnanju z odpadki: 
za odpadke, ki jih proizvedemo, 
smo sami odgovorni (tako zase kot 
za svoje potomce), obveza javne 
službe pa je, da za zbrane odpadke 
ustrezno poskrbi.

Kam postaviti zabojnik?
Odziv občanov Šiške, Šmarne Gore 
in Tacna, ki so zabojnike že dobili, 
je pokazal, da ljudje največkrat ne 
vedo, kam postaviti dodatni za-
bojnik. Odlok o zbiranju in prevo-
zu komunalnih odpadkov določa, 
da je uporabnik dolžan zagotoviti 
prostor, na katerem stojijo zabojni-
ki, saj pravi: “Zbirno mesto je stal-
no mesto, ki mora biti na zasebni 
površini in je namenjeno za posta-
vitev posod za zbiranje mešanih 
komunalnih odpadkov, bioloških 
odpadkov in ločenih frakcij.” Od-
ločitev, kam na svojem zemljišču 
boste postavili zabojnike, je torej 
vaša, poskrbite le, da jih na dan 
odvoza postavite na prevzemno 
mesto ali omogočite dostop do 
prevzemnega mesta (če je to na 

zasebni površini) in jih po odvozu 
vrnite na zbirno mesto.

Kaj nas čaka v prihodnje?
Pred uvedbo opisanih novosti je bilo 
treba opraviti tudi normativno delo. 
Občinski svet je tako na svojih sejah 
sprejel potrebne spremembe od-
loka o zbiranju odpadkov in pripa-
dajočega sklepa o načinu izračuna 
cen. Dopolnjen odlok prinaša še eno 
novost - razširja območje ločenega 
zbiranja bioloških odpadkov, kar da-
nes zagotavljamo krajanom Vodic. 
Po 1. januarju 2013 bo Snaga ločeno 
zbiranje bioloških odpadkov omo-
gočila tudi v naseljih Bukovica, Utik, 
Koseze, Skaručna, Vojsko-in Repnje 
z Dobrušo. Na preostalih območjih 
vpeljava ločenega zbiranja bioloških 
odpadkov ne bi bila smotrna, saj 
okoljska korist (ločeno zbrani biolo-
ški odpadki) ne bi odtehtala okoljske 
škode (onesnaževanje okolja zaradi 
transporta). Biološke odpadke pa 
lahko brez dodatnega plačila dva-
krat na teden oddate tudi v zbirnem 
centru Vodice. Poudariti pa velja, da 
rjavi zabojniki v primeru komposti-
ranja niso in ne bodo obvezni tudi 
na prej naštetih območjih. 

Jože Gregorič (Snaga d.o.o.)
in Miran Sirc

Občina Vodice in Snaga
približujeta ločevanje odpadkov

Do 1. julija bodo vsi uporabniki prejeli še zabojnik za ločeno zbiranje embalaže
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Kljub dejstvu, da telekomunika-
cije niso v občinski pristojnosti, si 
Občina Vodice prizadeva svojim 
občanom zagotavljati čim boljše 
tovrstne storitve. Tako že vrsto let 
aktivno sodelujemo s Telekomom 
Slovenije (kot investitorjem).

Lani je bila zgrajena dislocirana 
telekomunikacijska centrala v vasi 
Polje (povezana neposredno na 
magistralno optično omrežje), le-
tos pa so nanjo že prevezani upo-
rabniki iz naselij Polje, Skaručna in 
Vojsko. Obstoječim uporabnikom 
s tega območja so tako na razpo-
lago že zmogljivejše širokopasov-
ne telekomunikacijske storitve 

(hitri internet, digitalna telefonija 
in digitalna televizija).

Lani je bila zgrajena tudi TK-kana-
lizacija med vasjo Polje in Utikom 
ter temelj za dislocirano centralo 
v Utiku. Telekom Slovenije bo v 
drugi polovici letošnjega leta obe 
centrali povezal med seboj z op-
tičnim kablom in opremil centralo 
v Utiku ter nanjo prevezal obsto-
ječe uporabnike. Še letos naj bi 
tako bili boljših širokopasovnih 
storitev deležni tudi občani Buko-

Obstoječi uporabniki v Polju, Skaručni
in na Vojskem že deležni boljših širokopasovnih
telekomunikacijskih storitev

vice, Utika, Kosez, Šinkovega Tur-
na, Sela in verjetno tudi Vesce.

Nepokrito tako ostaja predvsem 
še zahodno območje občine (na 
zahodni strani avtoceste). Težavo 
predstavlja zlasti poddimenzioni-
rano obstoječe bakreno omrežje, 
kar pa je povezano z znatnejšimi 
investicijskimi sredstvi. Iskanju 
rešitev za odpravo teh težav bo 
torej v prihodnosti treba še po-
svečati pozornost. 

Miran Sirc

RODEX.indd   1 5/4/12   2:03:11 PM

Podobnih izboljšav si lahko 
letos obetajo tudi v Bukovici, 
Utiku, Kosezah, Šinkovem Tur-
nu, Selu in verjetno tudi Vesci.
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Da ne pozabimo …
Občina Vodice še vedno finančno spodbuja ustrezno trajno de-
poniranje odsluženih salonitnih plošč in izvedbo nekaterih ukre-
pov učinkovite rabe energije v obstoječih stavbah.

Miran Sirc

Občina Vodice je v skrbi za čisto 
okolje in zdravje naših občanov 
že pred leti sprejela pravilnik, na 
podlagi katerega je možno v pri-
meru ustreznega ravnanja in traj-
nega deponiranja odsluženih sa-
lonitnih plošč pridobiti enkratno 
denarno pomoč (do 360 evrov za 
posamezen objekt). Kar nekaj ob-
čanom smo tako že povrnili s tem 
povezane stroške, zato je namen-
ska proračunska postavka osta-
la tudi v letošnjem občinskem 
proračunu. Ker gre za nevarne 
odpadke, je z njimi treba primer-
no ravnati in jih pred trajnim de-
poniranjem ustrezno pripraviti 

oziroma zaščititi. Z željo, da bi s 
tem v zvezi pri oddaji azbestnih 
odpadkov na Barju imeli čim manj 
težav, so v Snagi, Javnem podje-
tju, d. o. o., pripravili ustrezna na-
vodila. Ta lahko naši občani tako 
kot tudi samo vlogo za dodelitev 
enkratne denarne pomoči dobijo 
v sprejemni pisarni Občine Vodi-
ce ali pa na spletni strani Občine 
Vodice http://www.vodice.si/ v 
rubriki Obrazci, vloge, zahtevki/
Varstvo okolja ter učinkovita raba 
energije.

Na istem mestu pa najdete tudi 
vlogo ter Pravilnik o finančnih 

spodbudah za izvedbo ukrepov 
učinkovite rabe energije v Ob-
čini Vodice. Občina Vodice se je 
odločila, da priskoči na pomoč 
občanom, ki so pripravljeni izbolj-
šati energijsko učinkovitost svojih 
domov in tako poskrbeti za nižje 
račune za oskrbo z energijo ter 
hkrati za varovanje okolja. V ta na-
men je skupaj z lokalno izpostavo 
energetsko svetovalne pisarne 
ENSVET pripravila nabor štirih 
finančno ne prezahtevnih ukre-
pov, ki pa lahko vodijo do velikih 
prihrankov energije in jih bo pod-
prla z nepovratno finančno spod-
budo. Izbrani ukrepi so taki, za 
katere ni moč pridobiti državnih 
nepovratnih sredstev (na primer 
prek Eko sklada). Občina tako na-
menja sredstva (do skupne višine 
360 evrov za posamezen objekt v 
posameznem koledarskem letu) 
za izvedene naslednje ukrepe v 
obstoječih objektih (torej ne pri 
novogradnjah):

zamenjavo zastarele zastekli-1. 
tve s sodobnejšo energijsko 
učinkovito zasteklitvijo;
izboljšanje tesnjenja lesenih 2. 
oken z vgradnjo tesnil;
vgradnjo termostatskih radia-3. 
torskih ventilov;
vgradnjo obtočne črpalke 4. 
centralnega ogrevanja s so-
dobno frekvenčno regulacijo 
iz energijskega razreda A. 

Miran Sirc
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Kako leto hitro mine! Komaj so 
minile lanskoletne, že so pred 
vrati nove počitniške kratkoča-
snice za vaše otroke. Letošnje 
kratkočasnice bodo potekale 
v juliju in avgustu. Prvi teden 
v juliju je na sporedu Oratorij 
Župnije Vodice, nato pa sledijo 
kratkočasnice Občine Vodice, 
in sicer:

v tednu od 9. julija do 13. julija 
se bodo otroci lahko družili na 
Tenis klub Kubu v Vodicah in se 
izpopolnjevali v nogometnih ve-
ščinah. Od 16. do 20. julija bodo 
otroci lahko uživali ob spoznava-
nju novih stvari in hobijev v krat-
kočasnici Zanimivi hobiji. Tudi le-
tos se bodo lahko tisti, ki so zelo 
»jezični« učili španščine in njihove 
zelo zanimive kulture. Ta kratko-
časnica bo potekala v tednu od 
23. do 27 julija v POŠ Utik. Nato je 
na vrsti Šola tenisa, ki bo potekala 
na Tenis klubu Kubu od 30. julija 
pa do 3. avgusta. V kratkočasnici 
Poletna ustvarjalnica bodo otroci 
v POŠ Utik ustvarjali razne ume-
tnine, ne dvomimo da jim bo te-
den od 6. do 10. avgusta zelo hi-
tro minil. Nato smo vam namenili 
enotedenski predah, za konec pa 
svoje otroke lahko vključite v pri-
jetno poletno počitniško varstvo 
»pod Rašico«, katero smo pripra-
vili skupaj s Smučarskih društvom 
Strahovica. 

Vse kratkočasnice bodo poteka-
le med tednom, od ponedeljka 
do četrtka, od 9. do 13. ure, razen 
kratkočasnice Poletno počitniško 
varstvo »pod Rašico«, katera bo 
potekala med 8. in 16. uro. Vsak 
petek bomo skupaj z otroki za 
starše pripravili zaključno sreča-
nje, tako da bo kratkočasnica po-

tekala v popoldanskem času med 
13. in 17. uro (razen, če so bodo 
otroci in animatorji odločili, da bo 
kratkočasnica potekala v dopol-
danskem času).

Poskrbeli bomo za malico in za-
dostne količine sokov in vode, ter 
za organiziran prevoz otrok na 
kraj izvajanja kratkočasnic ter na-
zaj domov.

Potrudili se bomo, da bodo naši 
skupni trenutki prijetni, poučni, 
zabavni in kar se da »sončni«. Ko-
nec koncev so to naše počitnice 
in najlepši meseci v letu!

 Podroben opis kratkočasnic s pri-
javnico so otroci že dobili v šoli, 
zloženko si lahko pogledate tudi 
na naši spletni strani ali pa jo dvi-
gnete na občini.

Mi že čakamo na vaše prijave, 
vsem ostalim, ki se pa ne boste 
družili z nami, pa žel imo kar se da 
lepo poletje. Lep pozdrav,

Nina Rahne
Občina Vodice
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Počitniške
kratkočasnice 2012
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In začel se je tek za pokal Gorenjskega odreda

REZULTATI
 Deklice »A« letnik 2005 in 
mlajše
1. Ana Debevc
OŠ Vodice 0:02:47
2. Nina Erce
OŠ Utik 0:03:20
3.	 Lucija	Hočevar
SD Strahovica 0:03:25 

Deklice»B« letnik 2003 in 
2004
1.	 Katja	Babič
OŠ Vodice 0:02:27
2. Eva Jenko 
OŠ Utik 0:03:04 
3. Ana Plevel
OŠ Utik 0:03:06 

Dečki»A« letnik 2005 in mlaj-
ši
1. Pavel Trojer
ŠAD Mavrica 0:02:31
2. Timo Šimnovec
SD Strahovica 0:06:20 

Dečki»B« letnik 2003 in 2004
1. Jan Debevc
OŠ Vodice 0:02:17
2. Benjamin Jagodic
OŠ Vodice 0:02:23
3.	 Žan	Verbič
OŠ Utik 0:02:37 

Deklice»C« letnik 2001 in 2002
1. Nika Füleki
OŠ Vodice 0:09:34 
2. Špela Zmrzlikar
SD Strahovica 0:10:22 
3. Lana Kuster
OŠ Vodice 0:11:51 

Tek na Rašico
Smučarsko društvo (SD) Strahovica je vzorno pripravilo tudi 31. gozdni tek po Rašici za pokal Go-
renjskega odreda, ki se ga je udeležilo okrog 120 tekačev. Deset osnovnošolskih kategorij so v 
glavnem napolnili učenci OŠ Vodice, najhitrejša na 800 metrov sta bila Katja Babič in Jan Debevc, 
na dva kilometra pa Mateja Mlakar in Jan Špenko. Lep tek smo spremljali tudi v članskih katego-
rijah, kjer pa sta slavila Marija Trontelj in Boštjan Novak. Ekipna zmaga in prehodni pokal, podelil 
ga je borec Gorenjskega odreda Maks Žnidar, je šla tokrat v roke ekipi SD Strahovica v postavi Rih-
taršič, Kimovec, Trojar. Prireditev in tekmovalce je pozdravil tudi župan Občine Vodice Aco Franc 
Šuštar.

Tudi najmlajši so se izkazali.

Malo utrujen, a zadovoljen.
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Deklice»E« letnik 1997 in 1998
1. Mateja Mlakar
OŠ Vodice 0:09:25
2. Neža Špenko
OŠ Vodice 0:09:39
3. Klara Verbič
OŠ Vodice 0:10:33 

Dečki»C« letnik 2001 in 2002
1. Simon Jakofčič Smrekar
OŠ Vodice  0:08:47
2. Peter Malbašić
OŠ Vodice  0:09:54
3. Nejc Verbovšek
OŠ Vodice  0:11:45 

Dečki»D« letnik 1999 in 2000
1. Andraž Füleki
OŠ Vodice 0:08:07
2. Tim Špenko
OŠ Vodice 0:08:23
3. Klemen Kuster
OŠ Vodice 0:09:12 

Dečki»E« letnik 1997 in 1998
1. Jan Špenko
OŠ Vodice 0:07:10
2. Andrej Gyeryek
OŠ Vodice 0:07:49
3. Jernej Jelovšek
OŠ Vodice 0:07:58 

Ženske»A« do 30 let, letnik 1982 
- 1996
1. Katja Zgonec
Društvo BPČ 0:28:37 

2. Saša Kovačević
Šinkov Turn 0:33:09 

Ženske»B« 31 do 45 let, letnik 
1967 - 1981
1. Marija Trontelj
Šmarnogorska naveza  0:26:07
2. Barbara Bakovnik
Vehovec 0:28:45
3. Maja Koprišek  
   0:28:47
 
Ženske»C« 46 let in starejše, le-
tnik 1966 in starejše
1. Tatjana Rihtaršič
SD Strahovica  0:28:42
2. Dragica Čuk
SD Strahovica  0:31:54
3. Ivanka Šijanec
SD Strahovica  0:37:04 

Moški»A« do 30 let, letnik 1982 
- 1996
1. Miha Kimovec
SD Strahovica  0:37:23 
2. Urban Hafner  
   0:37:56
3. Andrej Erman
Društvo BPČ  0:39:00

Moški»B« od 31 do 40 let, letnik 
1972 - 1981
1. Denis Guzelj  
   0:35:24
2. Andrej Lindič
Tekač.si 0:35:40

3. Gabrijel Smrekar 
Šmarnogorska naveza 0:38:14 

Moški»C« od 41 do 50 let, letnik 
1962 - 1971
1. Boštjan Novak
Šmarnogorska naveza 0:34:43
2. Andrej Trojer
Domžale 0:36:30
3. Matej Hribar
Kamnik 0:41:35 

Moški»D« od 51 do 60 let, letnik 
1952 - 1961
1. Bojan Trojar
SD Strahovica  0:41:07
2. Zvone Kemperl
Planinsko društvo
Komenda  0:43:23 
3. Valentin Stroj
Gorenjski glas  0:45:11 

Moški»E« 61 let in starejši, letnik 
1951 in starejši
1. Štefan Lešnik  
   0:46:56
2. Frane Erman
Društvo BPČ  0:49:46
3. Vid Jelenc
Mengeš  0:51:41 

NAJHITREJŠA ŽENSKA.
Marija Trontelj
Šmarnogorska naveza  0:26:07 

NAJHITREJŠI MOŠKI
Boštjan Novak
Šmarnogorska naveza  0:34:43 

EKIPNI VRSTNI RED
1.  SD Strahovica  
  3 kazenske točke 
2. Šmarnogorska naveza   
  5 kazenskih točk 
3.  Društvo BPČ   
  6 kazenskih točk

Zmaga je sladka, prijateljstvo pa večno.
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Pogled z lestve

Na 1. maj, praznik dela, god-
beniki domačega godbenega 
društva s tradicionalno prvo-
majsko budnico prebudimo 
Občino Vodice. 

Tudi letos smo začeli že ob 6. uri 
zjutraj pred cerkvijo svete Marjete 
v Vodicah. »Vodiška« koračnica je 
bila prva, ki je glasno zadonela po 
okolici. Iz središča Vodic nas je pot 
vodila v Pustnice in Torovo.

Okoli 11. ure je bil že čas za mali-
co, s katero so nas, zdaj že tradici-
onalno, pogostili pri baru Marjana 
v Vodicah. Tudi tam smo zaigrali 

nekaj udarnih koračnic, se jim s 
tem zahvalili za pogostitev, po-
tem pa smo polni energije in za-
gona odšli oznanjat budnico še v 
druge vasi po občini.

Povsod, kjer smo se ustavili in 
zaigrali, so nas sprejeli z navdu-
šenjem. Ponekod so nas pričaka-
li tudi z domačimi dobrotami in 
pijačo, za kar smo v zahvalo še 
enkrat poprijeli za inštrumente in 
jim zaigrali. Predzadnjo postojan-
ko smo imeli ob 14. uri v Polju pri 
moji družini. Vsi so nas pričakali z 
navdušenjem in iskricami v očeh. 
Ko smo zaigrali prve takte, so tudi 

Prvomajska budnica

Na povabilo GZS smo se tri-
je udeleženci, trije mentorji in 
predstavnica mladinske komisi-
je udeležili 11. simpozija CTIF-a 
(Mednarodni tehnični odbor za 
preprečevanje (preventivo) in 
zatiranje požara) za mlade, ki je 
potekal v Ambergu v Nemčiji. 
Na pot smo se odpravili v četr-
tek, 17. maja,  zjutraj, zunaj na-
ših meja pa smo se zadržali štiri 
dni.

Ob našem zgodnjem popoldan-
skem prihodu smo se prijavili pri 
sprejemni mizi simpozija, kjer smo 
tudi prejeli simbolična darila. Ker je 
bilo do večerje še daleč, smo si na 
predlog domačih gasilcev ogledali 
staro mestno jedro, kasneje pa so 
nam na lastno pobudo razkazali 
tudi njihovo garažo, ki je bogato 
opremljena. Pred samo večerjo 
smo se odločili, da se odpravimo še 
v 14 kilometrov oddaljen Ensdorf, 
kjer je bil samostan, v katerem smo 
bili nastanjeni.
Pred večerjo je bilo odprtje sim-
pozija, ko nas je nagovoril predse-

dnik komisije za mladino pri CTIF. 
Po obilni in okusni večerji s širokim 
naborom hrane so nam na kratko 
predstavili še zgodovino mesta in 
domačega gasilskega društva.
V petek je sledil glavni del simpo-
zija. V uvodu so si sledili govori 
predsednika CTIF, župana in orga-
nizatorja. Nato smo slišali kratke 
predstavitve treh delavnic, ki so se 
razvrstile čez dan. Pred začetkom 
delavnic so nas razdelili v tri skupi-
ne. Dve skupini sta bili sestavljeni 

iz mladih udeležencev, ena pa je 
bila sestavljena iz vseh mentorjev 
in predstavnikov mladinskih komi-
sij pri CTIF. Po besedah tistih, ki so 
se simpozija udeležili že večkrat, je 
bila ločitev mentorjev in mladine 
tokrat organizirana prvič.
Prva delavnica, na kateri sem bila 
prisotna, je govorila o pravnem vi-
diku in težavah, s katerimi se lahko 
srečamo kot mentorji mladine. Po-
dana je bila splošna pravna podla-
ga, ki naj bi bila več ali manj enaka 

bližnji sosedje odprli okna in vra-
ta ter nas prišli poslušat.
 
Budnica je zame zelo 
naporna,vendar mi je tudi v veliko 
veselje, saj takrat vedno spoznam 
nove ljudi. Zato se je, tako kot tudi 
vseh drugih nastopov z godbo, 
rada udeležim, saj me zelo razve-
seli, ko vidim v očeh ljudi, ki nas 
poslušajo, veselje in navdušenje 
nad našim igranjem. Zaradi tega 
sem in bom še dolgo z veseljem 
članica Godbenega društva Vodi-
ce.

Mlada godbenica
Simona Žebovec

Mladi gasilci na simpoziju v Nemčiji
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LOGIN BV D.O.O.
SUHADOLE 21

1218 KOMENDA
TEL: 01/8341-399

ODPRTO OD PONEDELJKA DO PETKA OD 7.00h DO 18.00h, 
OB SOBOTAH OD 8.00h DO 12.00h, NEDELJE IN PRAZNIKI ZAPRTO

RAZPRODAJA SVETIL IZ ZALOGE
- 50% IN - 70%

PRI NAS DOBITE:

VES ELEKTRO MATERIAL, SVETILA, ŽARNICE, ROČNO ORODJE, 
ELEKTRIČNO ORODJE, RAZNE VIJAKE, SILIKONE, SPREJE,...

PRODAJA ELEKTRIČNEGA ORODJA MAKITA, METABO

TRGOVINA Z ELEKTRO IN 
TEHNIČNIM MATERIALOM

LOGIN BV D.O.O., SUHADOLE

v večini evropskih držav. Temu pa 
je sledila razprava: koliko so zako-
ni v naših državah različni in kašne 
izkušnje imamo mentorji gasilske 
mladine s sodišči v svojih državah. 
Kot predstavnici Slovenije se mi je 
zdelo, da k razpravi ne morem ve-
liko pripomoči, saj na srečo tovr-
stnih izkušenj nimamo. Prisotnost 
predstavnikov iz 15 različnih držav 
pa je tu pripomogla k pestrosti 
razprave. Poleg pogovora o civil-
nih tožbah, ki se vedno dogajajo, 
se je razprava dotaknila tudi mo-
žnosti pedofilije med gasilci. Po 
besedah mladih udeležencev, ki so 
bili na delavnici, njihova delavnica 
ni imela tako resnega tona, so pa 
kljub temu spoznavali, da je delo z 
mladimi velika odgovornost.
Po kratkem premoru smo nadalje-
vali z naslednjo delavnico, ki se je 
osredotočila na problematiko alko-
hola in drog. Pripravili in vodili so jo 
mladi gasilci iz Velike Britanije. Za-
čeli smo kviz, kjer smo odgovarjali 
na vprašanja o različnih statistikah 
glede drog. Nekatera so bila nova 
oziroma presenetljiva dejstva, dru-
ga pa že splošno znana. Kasneje 
smo se razdelili v tri skupine, v ka-
terih smo se pogovarjali o razlogih, 
zaradi katerih se mladi odločijo po-
segati po drogi, vplivu medijev in 
njihovi predstavitvi te problemati-
ke ter o tem, kako bi lahko zmanj-
šali problematično uživanje drog in 
alkohola v družbi. Ta del je prinašal 
bolj malo novosti, govorili smo o 
stvareh, ki jih že poznamo, tako od 
razlogov kot do posledic, bolj malo 
pa smo govorili o tem, kako in s 
čim bi lahko zmanjšali njihov vpliv. 
Tu moram izpostaviti Britance, saj 
želijo uvesti program, kjer bi tudi 
gasilci osveščali mlade o tej temi, 
saj smo bolj spoštovani kot učitelji 
in policisti, s čimer bi dosegli večjo 
pozornost pri mladih.
Tretja in zadnja delavnica, ki je sle-
dila, je govorila o socialnih omrež-
jih. Tu nam je predavatelj predvsem 
predstavil, kako lahko pridemo do 
mladih tudi prek Facebooka. Sis-
tem obveščanja o mladinskem 
dogajanju prek Facebooka naj bi 
v Nemčiji že precej dobro deloval. 

Predavatelj nas je  opozoril, da mo-
ramo biti pozorni pri pisanju in se 
zavedati, da ga berejo mladi na-
slovniki in druga javnost. V delav-
nici smo nekaj malega govorili tudi 
o splošnih nevarnostih, ki prežijo 
na nas kot uporabnike interneta, 
na primer o kraji identitete in obja-
vi nezaželenih slik.
Po zaključku delavnic nas je v En-
sdorfu čakala odlična večerja z 
žara, za katero so se potrudili go-
stitelji. Poleg tega pa smo imeli do-
volj časa tudi za druženje v športu 
in za družabne igre.
Naslednje jutro smo se po zajtrku 
spet odpravili v Amberg, kjer nas je 
čakal zaključek simpozija. Predava-
telji in voditelji delavnic so na krat-
ko predstavili rezultate prejšnjega 
dne. Vsak udeleženec je slovesno 
prejel diplomo, da je sodeloval na 
simpoziju. Sledili so še zahvalni go-
vori in minuta molka za enega od 
francoskih predstavnikov CTIF, ki 

je preminil nekaj dni pred simpo-
zijem.  Po kosilu smo si lahko ogle-
dali domačo gasilsko postajo ali se 
sprehodili po središču starega me-
stnega jedra. Večina je izkoristila 
brezplačen vstop na kopališče, ki 
je bilo na voljo vsem udeležencem 
simpozija. 
Po večerji nam je organizator omo-
gočil še ogled prenosa tekme lige 
prvakov med FC Bayern in FC Chel-
sea. S tem se je končal tudi zadnji 
dan simpozija, naslednje jutro pa 
nas je čakal odhod proti domu. Ta-
krat smo imeli dovolj časa, da smo 
strnili pozitivne vtise uradnega 
dela in navdušenje, da z znanjem 
tujega jezika lahko dosežemo so-
vrstnike kjer koli po Evropi. Za 
nami je prijetna izkušnja izmenjave 
mnenj in stkala so se nova prijatelj-
stva preko meja.

Katarina Kunstelj
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Športno društvo Repnje-Dobruša 
je tradicionalno priredilo turnir v 
malem nogometu za pokale Špor-
tnega društva Repnje-Dobruša 
ter praktične nagrade Občine Vo-
dice in drugih sponzorjev. Tudi le-
tos nas je konkurenca presenetila, 
saj so nas nogometaši razveselili 
s svojim znanjem na terenu hitre 
žoge. Drugi rekreativci pa smo 
pripomogli k navijaški podpori 
in pravemu športnemu vzdušju. 
Konkurenca je bila huda in se je 
stopnjevala, saj se je turnirja ude-
ležilo kar 12 ekip.
Tako je ekipa TCP VAROVANJE su-
vereno osvojila prvo mesto pred 
ekipo MAGSIS, ki je bila druga. 
Tretje mesto je osvojila ekipa K. S. 
RP Design in četrto mesto ekipa 
KMN GRAFIT. Letošnji nagradni 
sklad je v svojem bogatem obse-
gu nagradil tudi nogometaše, in 

sicer za najboljšega vratarja in za 
najlepši gol, Občina Vodice pa je 
poskrbela za pestrost praktičnih 
nagrad.
Uspešen zaključek turnirja je potr-
dil tudi župan Občine Vodice Aco 
Franc Šuštar ter s prijaznimi bese-
dami podelil pokale in praktične 
nagrade.
Organizator je dosegel svoj na-
men, ta pa je bil še bolj vzbuditi 
zanimanje za nogomet in po-
množiti prijatelje okroglega usnja 
iz vse Slovenije. Srečno in še več 
golov do naslednjega nogome-
tnega srečanja!

POLFINALE 1:
Magsis – K. S. RP Design 3 : 1
POLFINALE 2:
TCP Varovanje − KMN Grafit 9 : 3
ZA TRETJE MESTO:
K. S. RP Design − KMN Grafit 9 : 8

FINALE
Magsis − TCP Varovanje 3 : 4

REZULTATI:
1. MESTO: TCP Varovanje
2. MESTO: Magsis
3. MESTO: K. S. RP Design
4. MESTO: KMN Grafit

Več o turnirju in galerijo slik 
si lahko ogledate na spletni 
strani: http://www.nogomet.
repnje.si

Društvo se udeležencem tur-
nirja zahvaljuje za aktivno so-
delovanje in sponzorjem za 
prepoznavnost prireditve, ki je 
vsako leto pravi borbeni nav-
dih za šport.

Matjaž Jarc

Glas športa nas združuje – 
NOGOMETNI TURNIR 2012
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Občni zbor je odprla Mira in poz-
dravila vse navzoče. Še prav pose-
bej toplo je pozdravila vse goste, 
ki so se odzvali vabilu: župana Ob-
čine Vodice Aca Franca Šuštarja, 
predsednika Godbe Vodice Borisa 
Kubelja ter predsednika Narodnih 
noš in kočijažev Martina Stanoni-
ka. 
V nadaljevanju je bilo imenovano 
delovno predsedstvo. Za predse-
dnika občnega zbora je bil ime-
novan Mirko, ki je v nadaljevanju 
tudi vodil občni zbor. Najprej je 
Mira prebrala poročilo o delu 
društva za leto 2011. Imeli smo 
49 pevskih vaj in 12 nastopov. Že 
tradicionalno smo se pridružili 
Godbi Vodice pri ustvarjanju kul-
turnega programa ob slovenskem 
kulturnem prazniku na Krvavcu. 
Maja smo nastopili na območni 
reviji pevskih zborov in malih pev-
skih zasedb v Podpeči z naslovom 
Naj se sliš` 2011. Organizator revije 
Javni sklad republike Slovenije za 
kulturne dejavnosti (JSKD) je re-
vijo dobro organiziral, zato je bila 
to za nas zelo prijetna in poučna 
izkušnja. Junija smo organizirali 
letni koncert v dvorani Kulturne-
ga doma v Vodicah. Gostili smo 
Otroški pevski zbor OŠ Vodice 
pod vodstvom profesorja Toma-
ža Grajzarja in skupaj s poslušalci 
preživeli prijeten večer. Istega me-
seca smo nastopili na 42. pevskem 
taboru v Šentvidu pri Stični. Tabor 
so, jubileju samostojne države na 
čast, naslovili Pojemo že 20 let v 

samostojni državi Sloveniji. Še za-
dnji nastop pred počitnicami je bil 
nastop na osrednji prireditvi ob 
dnevu državnosti.
Z novim šolskim letom pa smo 
ostali brez zborovodkinje. Zača-
sno nam je priskočila na pomoč 
Ana Smrtnik, s katero smo nasto-
pili na slavnostni seji s podelitvijo 
priznanj in druženju ob občinskem 
prazniku. V oktobru pa je prevzel 
delo zborovodja Milan Bajželj. Pod 
njegovim vodstvom smo nastopi-
li na prireditvi ob 20. obletnici žu-
pnijske Karitas in na novoletnem 
koncertu Godbe Vodice. 
Kot društvo smo se, tako kot vsa-
ko leto, udeležili tudi čistilne akci-
je v Občini Vodice in pomagali pri 
organizaciji kolesarjenja po Obči-
ni Vodice. Počutje članov v zboru, 
medsebojno povezanost in prija-
teljstvo pa ohranjamo in izboljšu-
jemo tudi z drugimi dejavnostmi, 
kot sta skupno obiskovanje Šmar-
ne gore in petje sopevcem ob roj-
stnih dnevih.
Finančno poročilo je prebrala 
Irma. Sredstva, ki smo jih pridobi-
li, smo tudi uspešno porabili. Upa-
mo, da bomo tudi letos deležni 

finančne pomoči našega glavne-
ga donatorja Občine Vodice. Isto-
časno se občini, prav tako pa tudi 
občinskemu svetu, zahvaljujemo 
za izkazano podporo. 
V nadaljevanju sta sledili poročili 
nadzornega odbora in častnega 
razsodišča. Ugotovljeno je bilo, da 
nimata pripomb na delo uprav-
nega odbora društva in drugih 
članov zbora. Program dela za 
leto 2012 je podal zborovodja 
Milan Bajželj. Najprej je pozdravil 
vse prisotne, nato je povedal, da 
je zbor prevzel v oktobru 2011. V 
tem času imamo za sabo že nekaj 
uspešnih nastopov. Leto smo za-
čeli s sodelovanjem na božičnem 
koncertu, nadaljevali pa z nasto-
pom na belih krvavških poljanah. 
Želi si več novih pevcev, predvsem 
moških glasov. 
Župan Občine Vodice Aco Franc 
Šuštar se je zahvalil za povabilo in 
za besedo. Zahvalil se je za sode-
lovanje z občino, vrtcem, osnovno 
šolo in drugimi društvi v občini, 
za sodelovanje pevcev na čistil-
ni akciji in pomoč pri organizaciji 
kolesarjenja. Finančni prispevek 
Občine Vodice naj bi letos ostal 

Občni zbor
Mešanega pevskega zbora Biser
Na občnem zboru smo se na lep 
petkov večer zbrali v prostorih 
dvorane na Skaručni. Zaradi 
bolezni in zimskih počitnic je 
bila udeležba nekoliko manjša 
kot prejšnja leta, vendar to ni 
preprečilo sklepčnosti občne-
ga zbora.
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Vsako leto je konec maja in v 
začetku junija po restavracijah, 
gostilnah, prostorih za piknik 
in podobnih lokalih po Sloveniji 
nič koliko obletnic matur, valet 
in podobnih zadev, ki nas spomi-
njajo na lepe stare čase.

Po navadi nekaj let po koncu tega 
ali onega šolanja ni čutiti nobene 
nostalgije po sošolcih in učiteljih. 
S časom pa se spomini vedno bolj 
vračajo nazaj. Toda lepi spomini in 
sem pa tja kakšna želja po snidenju 
še ne pomeni, da do tega tudi pri-
de. Nič koliko nekdanjih učenk in 
učencev ter maturantk in maturan-
tov se nikoli organizirano ne najde, 
ker v svojem razredu preprosto niso 
imeli vrstnika s smislom za organi-
zacijo, ki bi žrtvoval nekaj svojega 
prostega časa in organiziral sreča-
nje. Jaz osebno sem imel to srečo 
ali nesrečo, da sem začel z enimi 
in končal z drugimi. V obeh razre-
dih smo imeli najmanj dve sošolki, 
Tončko in Majdo, ki sta imeli znanje 
in sta si vzeli čas, da sta organizira-
li srečanja, in se sedaj več ali manj 

Obletnice 
in druge
letnice ...

dobivamo redno. Sprva smo se do-
bivali pogosteje, sčasoma pa smo 
srečanja skrčili na pet let in tako je 
ostalo vse do danes. 
Večina nas je letnik 1952, to se pra-
vi, da letos napolnjujemo 60 let, kar 
pomeni nov način zapisa letnice. 
In to ne kakršne koli. To je letnica, 
ki naznanja pozno zrelo dobo ozi-
roma začetek staranja. Še ne dolgo 
nazaj sem imel ljudi, stare toliko, kot 
smo sedaj mi, za zelo stare, ampak 
se nekateri kriteriji z leti spreme-
nijo, tako da je potem vse starejše 
boljše in lepše.
Prvi dan junija smo se zbrali v zna-
ni gostilni v okolici Vodic učenci, ki 
smo vodiško šolo zapustili pred 45 
leti. Glede na to, da sem v glavi raz-
čistil skoraj vse predsodke o letih 
(pozitivna izkušnja z mojimi upo-
kojenci), sem bil vseeno pozitivno 
presenečen nad videzom marsika-
terega vrstnika iz osnovnošolskih 
klopi. Najbolj pa so me presenetili 

tisti, ki sem jih imel že v mladih letih 
za stare, našega razrednika g. Jako-
piča, go. Staretovo in g. Ljoljota. Po 
dobri večerji se je razvil sproščen 
klepet, obujanje spominov na šolo 
in mlada leta, svoje otroke in vnuč-
ke, ki jih že premorejo skorajda vsi. 
Kar je prijetno, se prehitro konča, 
tako se je tudi naše snidenje konča-
lo v poznih večernih urah z obljubo, 
da se, če ne prej, vidimo zagotovo 
čez pet let.
Zakaj pišem o eni navadni in niti 
ne tako visoki obletnici? Predvsem 
zato, da morda spodbudim koga, 
ki goji željo po tovrstnih srečanjih, 
da bi se lotil organizacije le-tega. 
Pa še ena stvar me je napeljala na 
to pisanje. Rad bi dobil informacijo, 
kateri razred v vodiški šoli, ki se je 
sešel ob obletnici končanja osnov-
ne šole, danes imenovanega valete, 
je najstarejši. 
Lep pozdrav

Cveto Vrbovšek, letnik 1952

enak. Za leto 2012 nam želi dobro 
sodelovanje z drugimi društvi in 
dober glas. Predsednik Godbe Vo-
dice Boris Kubelj nas je pozdravil v 
svojem imenu in v imenu godbe-
nikov. Zahvalil se je za sodelovanje 
v preteklem letu, saj smo skupaj 
nastopili na novoletnem koncer-
tu Godbe Vodice. Predsednik Na-
rodnih noš in kočijažev Martin 
Stanonik pa je poudaril, da bodo 
narodne noše in kočijaži prisotni 
povsod, kjer se poje slovenska pe-
sem. Mira Ločniškar je poudarila, 

da želimo čim več sodelovanja z 
drugimi društvi, posebno s tistimi, 
ki smo jih že vabili na naše koncer-
te. Županu je postavila vprašanje, 
ali obstaja možnost ponovnega 
podpisa pogodbe z JSKD-jem, saj 
bi iz tega naslova lahko pridobili 
vsaj nekaj sredstev. Župan je od-
govoril, da tečejo pogovori in da 
so še vse možnosti odprte. 
Še vedno si aktivno prizadevamo 
pridobiti nove člane. Vabimo vse 
ljubitelje zborovskega petja, da se 
nam pridružijo.

Na koncu so sledile zahvale go-
stom za udeležbo in sodelovanje. 
Prav tako pa tudi vsem članom 
zbora, ki so kakor koli prispevali 
k delovanju društva v preteklem 
letu. Vsi skupaj smo za zaključek, 
kot se za pevski zbor spodobi, za-
peli pesem Prav lepa je vodiška 
fara. Večer smo sklenili z dobro 
hrano in dobro kapljico ter klepe-
tom, ki se je zavlekel pozno v noč.

Stanka Kert
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V soboto, 12. maja 2012, smo 
dekleta iz Dekliške vokalne 
skupine (DVS) Flora v sodelo-
vanju z Deško vokalno skupi-
no Favna in citrarjem Anžetom 
Selkom organizirale letni kon-
cert. Deška vokalna skupina 
Favna je sicer skupina desetih 
mladih fantov, ki jih povezu-
je glasba in ljubezen do petja. 
Skupaj pojejo že kar nekaj let, 
pod imenom Deška vokalna 
skupina Favna pa so se občin-
stvu prvič predstavili prav na 
našem letnem koncertu. Anže 
Selko iz Ljubljane se uči igra-
ti na citre že od mladih nog, k 
njegovemu napredku pa je naj-
več pripomogla Cita Galič. 

V prvem delu koncerta smo se 
dekleta iz DVS Flora ob zabavnem 
povezovanju programa občinstvu 
predstavile z ljudskimi pesmimi, v 

drugem delu pa so prišle na vrsto 
ljubezenske. Med obema deloma 
nas je Deška vokalna skupina Fav-
na popeljala tudi v svet dalma-
tinske glasbe. Za konec smo ob 
spremljavi citer skupaj zapeli še 
vsem zelo dobro znano pesem V 
dolini tihi. 
Naša sezona koncertov in nasto-
pov se tako počasi izteka. V maju 
smo nastopile tudi na območ-
ni reviji pevskih zborov in malih 
pevskih zasedb – Naj se sliš' 2012, 
v poletnih mesecih pa nas čaka še 
petje na nekaterih porokah. 
DVS Flora se zaveda, da je lahko 
vsak projekt dobro izpeljan le z 
dobrim sodelovanjem, zato bi se 
dekleta ob tej priložnosti rada še 
enkrat zahvalila vsem, ki ste nam 
z velikim veseljem na kakršen 
koli način pomagali pri organi-
zaciji koncerta. Za sodelovanje 
na koncertu bi se rade zahvalile 

Letni koncert dekliške vokalne 
skupine FLORA

Deški vokalni skupini Favna, za 
spremljavo na klaviaturah Katari-
ni Trček, za spremljavo na citrah 
Anžetu Selku, za povezovanje 
programa pa Roku Žebovcu in 
Gašperju Pircu. Posebna zahvala 
gre še enkrat naši zborovodkinji 
Jani Lamberšek, ki s smehom, 
optimizmom in vztrajnostjo deli z 
nami svoje znanje in čas. Zahvali-
le bi se rade tudi Cirilu Bilbanu iz 
Vodic, in sicer za tiskanje plakatov, 
ter vsem, ki so si vzeli čas za pri-
pravo dobrot, ki so nas čakale po 
koncertu. 
Vabimo vas tudi k obisku naše 
spletne strani http://pzflora.webs.
com, kjer so objavljene fotografije 
in videoposnetek našega koncer-
ta.

Dekliška vokalna skupina Flora
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Občina Vodice ima težave z iz-
polnjevanjem nekaterih osnov-
nih zakonskih določb
Glede pritožb g. Romana Černivca 
ter sodb upravnega in vrhovnega 
sodišča napadati občinsko upra-
vo, župana in g. Romana je nepo-
šteno in nesprejemljivo. V primeru 
g. Romana Černivca je odpovedal 
D'Hondtov sistem in predvsem lo-
gika. V tem primeru je edini krivec 
zakon o lokalnih volitvah (ZLV), 
zato bi ga bilo treba napasti na 
ustavno sodišče za presojo ustav-
nosti.
Zakon o lokalni samoupravi (ZLS) v 
33.a členu sicer pravi, da ima obči-
na najmanj enega podžupana, ne 
pa tudi, da ga mora imeti. Župan 
postavlja podžupana, daje mu 
pristojnosti in ga tudi razrešuje. V 
času županove odsotnosti lahko 
župan, če nima podžupana, po-
oblasti tudi občinskega svetnika. 
Torej, župan odloča o tem, ali bo 
imel podžupana ali ne. Če pogle-
damo slovensko prakso, kar nekaj 
občin v Sloveniji posluje brez pod-
župana. Na ta način je tudi prora-
čun občine manj obremenjen. To-
rej ni res, da župan v tem primeru 
dela nezakonito.
Glede otroškega varstva v občini 
in glede glasbenega izobraževa-
nja – laž je, da je mene župan poo-
blastil. Jaz sem predsednik odbora 
za družbene dejavnosti in zgoraj 
navedeno je moje področje. V Ko-
pitarjevem glasu sem pisal že štiri 
članke, ki so bili pri občanih pozi-
tivno sprejeti. Pisal sem:
− o glasbeni šoli, ki jo je ustano-
vil g. Kokalj in v 12 letih obreme-
nil proračun občine za 504 tisoč 
evrov,
− o plačilu takse za vzpostavitev 
kanalizacijskega sistema, ki jo je g. 
Kokalj uvedel protizakonito,
− o subvencioniranju varstva 
otrok, za katere starši niso dali vlo-

ge za sprejem v vrtec; in spet je bil 
avtor pobude g. Kokalj, 
− o azbestu v pitni vodi; na tem 
področju je g. Kokalj soodgovo-
ren, saj imamo še danes okrog 20 
kilometrov azbestnih cevi, iz kate-
rih naši občani pijejo vodo.
Pri vseh štirih temah sem bil ob 
podpori večine občinskih svetni-
kov pobudnik in velik borec, da 
so se stvari končno postavile na 
noge.

Ko g. Kokalj na moj članek v pred-
zadnji številki Kopitarjevega glasu 
ni mogel odgovoriti na vse moje 
očitke, se je spravil na mojo slo-
venščino − nizkotno, podlo in 
samo njemu podobno. Sicer je 
lepo, če človek obvlada slovnico 
in je »slavist«, tako kot je g. Kokalj. 
Toda še boljše je, če je človek za-
veden domoljub, če se postavi v 
obrambo domovine, ko je domo-
vina ogrožena, tako kot se je po-
stavil Brane Podboršek in Roman 
Černivec v teritorialni obrambi, ko 
je bila napadena Slovenija.
Ali g. Kokalj, ko smo v naši krajev-
ni skupnosti med vojno skoraj en 
mesec varovali vse vitalne objekte: 
šolo, vrtec, krajevno skupnost, ga-
silske domove in vodohram v Bu-
kovici. Več sto krajanov je objekte 
varovalo 24 ur na dan. Menjavali 
so se na dve uri. Za vse sem bil kot 
predsednik krajevne skupnosti 
odgovoren jaz. Vrstili so se sestan-
ki na temo obrambe, konzultaci-
je s teritorialno obrambo Šiška, a 
okupatorji so bili že v Trzinu. 
Ali, g. Kokalj, ko se je moj sin Aleš 
Alfirev prostovoljno prijavil v teri-
torialno obrambo Šiška. G. Kokalj, 
kje si bil takrat ti? Nikjer te nisem 
videl. Skril si se in  danes si ti Slo-
venec, a jaz in moj sin nisva!

Lep pozdrav vsem občanom
Svetnik Maksimilijan Alfirev

Odgovor na članek N.Si v za-
dnji številki Kopitarjevega glasu

VRTNARSTVO,
CVETLIČARSTVO

Tomaž Brank s.p.
Pot na Črno 3
1217 Vodice

VRTNARIJA Vodice:
sadike balkonskega cvetja
sadike zelenjave
substrati,zemlja za rože urejanje 
in vzdrževanje parkov, okolice
ureditev, zasaditev grobov
šopki, venci, ikebane po naroči-
lu

CVETLIČARNA Ljubljana
Tržaška c. 37
tel: 01 423 14 73:

cvetje, lončnice, ...
šopki, aranžmaji, venci, sveče
aranžiranje daril, prostorov
cvetje za poroko
vse za ureditev žalne vežice
dostava namestitev cvetličarskih 
izdelkov brezplačna

naša ponudba
tudi na spletu:
www.vrtnarstvo-cvetlicarstvo.si 
(041-490-707)
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V zvezi z objavljenimi članki v ob-
činskem glasilu Kopitarjev glas 
glede podelitve mandatov občin-
skim svetnikom v Občini Vodice bi 
želel občanom podati tudi svoje 
mnenje.

Kot vam je znano, se je na zadnji seji 
občinskega sveta Občine Vodice ta 
konstituiral že četrtič v tem mandatu. 
Preprosto povedano: Občina Vodice 
ima občinski svet šele od zadnje seje 
ali skoraj leto in pol po volitvah. Pa 
še to le do naslednje odločbe sodišča 
... Ne.

Odločil sem se, da bom s svojim pri-
zadevanjem za pravico zaenkrat pre-
nehal. Več kot očitno je, da ne vodi v 
pravo smer, poleg tega mi povzroča 
stroške, vsem svetnikom pa slabo vo-
ljo, čeprav vsaj večina (upam) ve, da 
imam prav. Nekateri pa tega nočejo 
ali ne morejo vedeti. 

Bralcev ne bi rad obremenjaval s 
pravnimi obrazložitvami in tabelami 
izračunov, želel pa bi jim na kratko 
pojasniti bistvo vsega dogajanja. 

Občina Vodice ima tri volilne enote, 
v vsaki enoti se voli po pet občinskih 
svetnikov, torej skupaj 15 mandatov. 
Mandati občinskim svetnikom se de-
lijo po določenih pravilih, ki jih (zara-
di dolgočasnosti za bralce) ne bom 
našteval. Po vseh izračunih so vse li-
ste dobile sledeče število mandatov:

NSI − Nova Slovenija                         1, 7 
in 11 mandatov   
Lista Franc Stanonik                          2, 8 
in 14 mandatov
Neodvisna lista Braneta Podborška    
4 in 12 mandatov
Lista neodvisnih krajanov                   5 
in 13 mandatov
SDS                                                   3, 9
in 15 mandatov
S. R. C. E. Vodice                             6 
mandatov
SD − socialni demokrati                    10 
mandatov

Skupaj je bilo torej razdeljenih 15 
mandatov v treh volilnih enotah (v 

vsaki pet), prav tako so bili mandati 
pravilno razdeljeni po listah (število 
mandatov na vsaki listi). To nikoli ni 
bilo sporno. 
Sporna je bila razdelitev mandatov 
po nosilcih mandatov, konkretno 
po imenih. Ne želim komentirati, za-
kaj je temu tako. Obrazložitve, da je 
tako razdelil računalnik Državne vo-
lilne komisije (v nadaljevanju DVK), 
so bolj za lase privlečene, prav tako 
obrazložitve te iste DVK, da so ročno 
podeljeni mandati enaki računalni-
ško izračunanim. Vse to seveda ni res. 
Eden od komentarjev DVK, sedaj že 
nekdanjega predsednika DVK g. Go-
lobiča, je tudi bil, da so rezultati »mo-
goče res nelogični«.

Rezultat podelitve mandatov občin-
ske volilne komisije je (ob tem, da ne 
smemo pozabiti, da gre za proporci-
onalni volilni sistem) naslednji:

Liste, ki so dobile po tri mandate, to 
so NSi − Nova Slovenija, Lista Franc 
Stanonik, Lista neodvisnih krajanov 
in SDS, bi morale imeti po enega 
predstavnika v vsaki volilni eno-
ti. Vendar temu ni tako. Občinska 
volilna komisija je mandate podelila 
tako (občinski svet pa je te manda-
te že četrič potrdil), da ima SDS dva 
predstavnika v tretji volilni enoti in 
nobenega v prvi volilni enoti (man-
dat Romana Černivca v volilni enoti 
Vodice), NSi − Nova Slovenija pa ima 
dva mandata v prvi volilni enoti (Vo-
dice) in nobenega mandata v drugi 
volilni enoti (Repnje). Torej voliv-
ci SDS v Vodicah nimajo svojega 
predstavnika in prav tako tudi ne 
volivci NSi v Repnjah.

Tiste liste, ki so dobile samo dva ali 
en mandat od 15, pa tako ne more-
jo imeti predstavnika v vsaki volilni 
enoti, kar je menda jasno (ali pa tudi 
ne?). Ob vsem tem pa bi poudaril še 
dejstvo, ki do sedaj sploh še ni bilo 
izpostavljeno. Zlatko Horvat, ki je 
kandidiral na listi NSi v Repnjah in ni 
bil izvoljen za občinskega svetnika, 
ima celo najboljši rezultat te volilne 
enote (149 glasov). Ampak g. Horvat 
se ni pritožil! V prvi volilni enoti pa je 

bil v občinski svet izvoljen kandidat z 
dobljenimi 52 glasovi. Pa ni sam od-
govoren.                            
Teh dejstev do sedaj še ni nihče ko-
mentiral, čeprav bi to še posebno 
pričakoval od vodij svetniških skupin 
ali/oziroma vodij kandidatnih list. Po-
stavlja se torej vprašanje, ali zakon 
upošteva voljo ljudi ali kvazi računal-
niške rezultate, ki so tudi po ugotovi-
tvah g. Golobiča »res malo čudni«. 

Prav tako tudi meni − kot kandida-
tu − ni bilo pravočasno omogočeno 
predstaviti svojih izračunov občinski 
volilni komisiji. Ta namreč ni podreje-
na DVK, ki ponuja samo »strokovno« 
pomoč. Občinska volilna komisija je 
namreč samostojna in se lahko in 
mora odločiti po svojih »ročnih« izra-
čunih. Občinski svet pa v skladu z za-
konom potrjuje sam sebe in logično 
je, da nihče ne bo glasoval proti sebi. 
Razen, če bi volilna komisija glede na 
argumente spremenila svoj predlog 
(seveda, ko je bil za to še čas). 

Zelo verjetno pa marsikomu v občin-
skem svetu tudi odgovarja, da nisem 
svetnik oziroma bolje rečeno da ni 
bila upoštevana volja ljudi, ki so me 
volili, za kar se jim ponovno zahvalju-
jem.

Kot sem že povedal, ne bom več 
vztrajal, saj je že skoraj pol mandata 
mimo, poleg tega je očitno, da vsi 
tisti, ki bi mnenje lahko spremenili, 
tega ne bodo storili, sankcij pa po 
zakonu tako ali tako ni. Če bom imel 
voljo in čas, bom zadevo poskušal 
urediti prek ustavnega sodišča.
Do takrat pa želim vsem, še posebno 
izvoljenim svetnikom, uspešno delo. 

Ob koncu želim s spoštovanjem 
izreči posebno zahvalo Maksimi-
ljanu Alfirovu, ki me je, kot izhaja 
iz občinskega glasila, v mojih pri-
zadevanjih edini javno podprl. V 
teh postopkih sta mi bili namreč 
kršeni temeljni ustavni pravici, in 
sicer biti voljen in izvoljen, če je 
taka volja volivcev.
                                             

Roman Černivec

Pismo g. Romana Černivca
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Policija svetuje in opozarja
Vse prebivalce Medvod z okoliškimi kraji opozarjamo, da v zadnjem času ugotavljamo povečano število 

ukradenih koles tako iz kolesarnic blokov kot iz železniške postaje v Medvodah. Zato vse opozarjamo, da 

naj z zaklepanjem in drugimi načini v čim večji meri zavarujejo svoje premoženje. 

Lep pozdrav!

Policijska postaja Medvode

Pismo
BRALCACrna kronika

(Poročilo za obdobje od 03. 05. 2012 do 07. 06. 2012.)

ˇ

Prometne nesreče

Prometnih nesreč v maju k sreči v naši občini ni bilo oziroma jih policisti niso obravna-
vali. V Selu pri Vodicah so obravnavali le povoženo srno.

Kriminaliteta

V Vodicah so v začetku maja obravnavali vlom v garažo in tatvino treh športnih koles, 
eno kolo je bilo kasneje najdeno in vrnjeno oškodovancu. V Kosezah so vlomilci vlo-
mili v stanovanjsko hišo in ukradli osebni avto. Sredi maja pa so v Repnjah obravnavali 
kaznivo dejanje ogrožanja varnosti, a o kakšnih poškodbah nismo bili obveščeni. Za-
poge so bile spet na udaru, saj so policisti zopet obravnavali vlom v stanovanjsko hišo. 
Bodite pozorni tudi na sosedove hiše! Konec maja pa so policisti obiskali Šinkov Turn, 
kjer je nekdo prijavil kaznivo dejanje poškodovanja tuje stvari.

Javni red in mir

Na Dobruši je prvi teden v juniju prišlo do kršitve javnega reda in miru, kjer je moški 
udaril svojo ženo in posledično prejel plačilni nalog. 
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GLASBENA ŠOLA PIANOFORTE
vpisuje učence za šolsko leto 2012/2013

Vpis v glasbeno šolo PIANO FORTE poteka od 1. 6. do 1. 10. 2012 (po dogovoru je vpis možen vse •	
šolsko leto).
Pouk bo potekal na Osnovni šoli VODICE.•	
Vpisujemo v naslednje oddelke: klavir, kitara, harmonika, violina, pihala in trobila (bobne •	
poučujemo samo na matični šoli v Trbojah).
Na naši glasbeni šoli vpisujemo učence vseh generacij.•	
Več informacij lahko dobite tudi po telefonu na telefonski številki 04/259 55 19, po mobilnem telefonu na 041 943 691 in •	
prek elektronske pošte piano.forte @siol.net.
Za lažjo odločitev lahko pridete na poskusno uro, ki je brezplačna.•	

M
uc

ki
:

 

Gorski ultramaratonec Radovan 
Skubic Hilarij, ki ga poznamo po 
mnogih odmevnih in drznih pro-
jektih, je pred leti tekaške copate 
zamenjal za kolo. V letu 2008 se 

je s kolesom odpravil na okrog 
deset tisoč kilometrov dolgo pot, 
ki je trajala približno 40 dni. Sep-
tembra letos pa bo zeleno spo-
ročilo v obliki lipovega lista na 

kolesu pripeljal v vsako od 211 
slovenskih občin. V Občino Vodi-
ce bo prišel 2. septembra 2012 od 
18.16–18.31 in list predal županu.

Zeleno sporočilo

IZUSTKI: 
Z leti

kvaliteta življenja pada, 
narašča pa

želja po njem.

Ko doženeš bistvo,
je vse lažje.

Če že,
naj se srce počasneje 

stara kot ostalo.

Cveto Vrbovšek

Ime mi je Malči.
Pravijo, da sem 

čista in prijazna.
Sem tudi prikupna 
kot moja sestrica 
Gizelca, ki pa se 

nerada fotografira.
Če bi naju kdo 

hotel imeti pri sebi 
doma, lahko pokli-

če na
031 840 469.

Se vidimo, čao, 
čao, mjav, mjav!
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Spoštovani občani!
Prostovoljno gasilsko društvo (PGD) Polje organizira 7. julija 2012

11. veteransko tekmovanje za pokal PGD Polje in pokal Gasilske zveze Slovenije
 z začetkom ob 14. uri. Ob 20.30 sledi velika vrtna veselica s srečelovom in kegljanjem. Za dobro 

razpoloženje bo poskrbel ansambel Mambo Kings, za strežbo pa domače gasilke in gasilci.
Kegljanje se bo začelo v petek, 6. julija 2012, ob 20. uri.

Igrali bodo: VESELI GORENJCI, DJ DADY 
in MAMBO KINGS

Vabijo gasilci iz Polja!
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VSE ZA VRT  
IN POLJE

balkonsko  
cvetje  

in strukturne  
rastline

sadike trajnic  
in enoletnic

sadike  
zelenjave,  
dišavnic

ekološki  
pripravki za  

varstvo rastlin
Odpiralni čas: od ponedeljka do petka od 8. do 19. ure,  

ob sobotah od 8. do 13. ure.



36 RAZPREDELNICA PRIREDITEV
DATUM PRIREDITEV ORGANIZATOR LOKACIJA URA

JUNIJ
22.6.2012 DOBRODELNI KONCERT VODIŠKIH ROCK SKUPIN KULTURNI KLUB S KD VODICE 20:00

23.6.2012 PRIREDITEV OB DNEVU DRŽAVNOSTI IN 90. OBLE-
TNICI GODBENEGA DRUŠTVA VODICE

OBČINA VODICE, 
GODBENO DRU-
ŠTVO VODICE

POD LIPAMI, 
KD VODICE

18:00

24.6.2012 DAN ŠPORTA IN ŠPORTNEGA DUHA: OČKOV TEK ŠD REPNJE - DO-
BRUŠA

TRAVNATO 
IGRIŠČE OB GD 
REPNJE

10:00

24.6.2012 VRTNA VESELICA PGD ZAPOGE PGD ZAPOGE ZAPOGE 18:00

JULIJ
1.7. - 7.7. ORATORIJ ŽUPNIJA VODICE VODICE 8:55

7.7.2012 TENIŠKI TURNIR POSAMEZNIKOV OB DNEVU DR-
ŽAVNOSTI

TENIS KLUB KUBU TENIS KLUB 
KUBU VODICE

9:00

7.7.2012 POKALNO TEKOVANJE VETERANOV PGD POLJE POLJE 14:00

7.7.2012 GASILSKA VESELICA PGD POLJE PGD POLJE POLJE 20:30

8.7.2012 TURNIR TROJK V ODBOJKI NA MIVKI OB DNEVU 
DRŽAVNOSTI

TENIS KLUB KUBU TENIS KLUB 
KUBU VODICE

14:00

9.7. - 24.8. POČITNIŠKE KRATKOČASNICE OBČINA VODICE POŠ UTIK, TE-
NIS KLUB KUBU, 
KOČA NA SELU

9:00 - 13:00; 
8:00 - 16:00

21.7.2012 GASILSKA VESELICA PGD VODICE PGD VODICE POD LIPAMI 19:00

AVGUST
25.8.2012 SREČANJE LASTNIKOV STARODOBNIH VOZIL MOTO CLUB MAK 

VODICE
POLJE 10:00 - 16:00


